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Rada starostov v Košiciach 

 

Zápisnica 

zo 17. rokovania Rady starostov v Košiciach zo dňa 7. decembra 2023 

(volebné obdobie 2022-2026) 

 

Rokovanie viedla predsedníčka Rady starostov v Košiciach a starostka MČ Košice – Nad 

jazerom Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová. Rokovanie sa uskutočnilo prezenčnou formou 

v zasadačke mestskej rady v budove Magistrátu mesta Košice. 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Úvod rokovania 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Dámy a páni, kolegovia vítam Vás na dnešnom  

17. rokovaní Rady starostov.  Vítam medzi nami pána riaditeľa magistrátu p. Čopa, pána 

hlavného kontrolóra p. Galla a p. Kasterka. Z celkového počtu 22 je prítomných aktuálne 

17 starostov, čiže konštatujem, že sme uznášaniaschopní. Z dnešného rokovania sa 

ospravedlnila p. starostka Šebeščáková. 

 (pozn.: v priebehu rokovania RS na rokovanie s oneskorením prišiel p. Babušík,  

p. Vrchota, p. Lörinc) 

- - - 

 

Overovatelia zápisnice:  p. Monika Puzderová a Ing. Anna Súkeníková 

- - - 

 

K programu rokovania 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Programom dnešného rokovania vám bol oznámený 

písomne. Prerokujeme zasadnutie združenia CASSOVIAINFO, materiály, ktoré boli  

na MR prerokované a potom by som tam doplnila bod Krízová situácia v meste Košice, 

ku ktorej sa nám potom vyjadrí aj samotný pán riaditeľ a bude nasledovať bod Rôzne. 

Čiže dávam hlasovať o doplnení bodu č. 3 Krízová situácia v meste Košice. Prosím, 

hlasujme.  

 

Hlasovanie č. 1 -  za: 16, proti: 0, zdržali sa: 0 

(pozn.: výpis z hlasovania je uvedený v prílohe za zápisnicou) 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Konštatujem, že doplnený bod bol schválený. A teraz 

budeme hlasovať o programe ako celku. Prosím, hlasujme. 

 

Hlasovanie č. 2 -  za: 17, proti: 0, zdržali sa: 0 

(pozn.: výpis z hlasovania je uvedený v prílohe za zápisnicou) 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Konštatujem, že program bol schválený.  

- - - 
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Bod č. 1 

Zasadnutie združenia CASSOVIAINFO 

(pozn. č. 1: Združenie CASSOVIAINFO nie je súčasťou orgánu Rady starostov v Košiciach, 

nakoľko ide o samostatné združenie. Z tohto dôvodu zápis a závery z tohto zasadnutia nie 

sú súčasťou zápisnice zo 17. rokovania Rady starostov v Košiciach. ) 

(pozn. č. 2: Na zasadnutí združenia CASSOVIAINFO prebehlo hlasovanie č. 3 až 5. ) 

- - - 

 

Bod č. 2 

Materiály prerokované na Mestskej rade v Košiciach dňa 22.11.2023, zaradené  

na najbližšie riadne zasadnutie MZ  

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Budeme pokračovať v programe podľa toho, ako boli 

materiály prerokované na MR. Niektoré už prešli aj schválením, takže tie vynecháme. 

Pokiaľ budú body, ktoré vieme prerokovať en block naraz, tak ohlásim to jednotné 

hlasovanie.  

 

3. Návrh zmien Všeobecne záväzného nariadenia mesta Košice č. 131 o miestnom poplatku 

za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území mesta Košice 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Je to bod a som aj predsedníčka Dozornej rady  

v KOSIT-e, k tomu bodu sa asi celoročne v rámci zastupiteľstva vyjadrujem. Vyjadrovala 

som sa aj v decembri. Nie mesto a samospráva na Slovensku, ktorá má takýto gigantický 

rozdiel medzi príjmami a výdavkami. Čiže na-kontrahovanými službami, ktoré sú 

zabezpečované pre samosprávu, 5 mil. urobiť rozpočtovanie na ďalší rok. Pre mňa, ako 

profesionálnu ekonómku je to niečo neprípustné. A vidíte, ako sa vyvíja rozpočet mesta. 

Aktuálne sú vám tieto sumy známe a potom si treba povedať pravdu, ktorý rozsah služieb 

chceme v meste zosekať. Čiže nič iné v tomto prípade neostáva. Ja osobne si myslím, že 

toto si obyvatelia neobjednali. Ja som 5 rokov bojovala za zriadenie zberného dvora  

v MČ Nad jazerom. Máme 5 zberných dvorov, myslím si, že toto nemá nikto na 

Slovensku. Máme veľkokapacitné kontajnery v MČ, 3-krát do týždňa zvážanie odpadu 

a množstvo ďalších služieb, ktoré sú na to naviazané. Klamstvá, ktoré sa dobre mediálne 

predávajú, že KOSIT je nejaká zlodejská firma. 10 rokov sa poplatky KOSIT-u mestu 

nemenili. Menili sa asi pred rokom alebo dvoma, kedy došlo k uplatneniu inflačnej 

doložky, ale menil sa rozsah služieb na základe požiadaviek, podnetov starostov. Do toho 

vstúpili rôzne legislatívne zmeny. Pokiaľ by sa to priebežne upravovalo, valorizovalo ako 

v iných mestách, nebol by to taký markantný skok, ako sa to javí dnes. Sú mestá, kde ten 

poplatok je ešte vyšší. Celý ten systém odpadového hospodárstva, tá koncepcia vždy 

závisí od daného mesta/obec, ako si to celé naskladá, aké služby si objedná a v akom 

rozsahu. Ja si osobne myslím, že toto si obyvatelia neobjednali, aby sme išli cestou 

dozadu, ale aby to odpadové hospodárstvo v Košiciach išlo dopredu. Samozrejme treba 

si povedať v akom rozsahu, či je to ekonomicky zvládnuteľné. Ja by som ešte chcela pána 

riaditeľa poprosiť či chce k tomu niečo povedať.  

 

p. Čop, riaditeľ MMK: Tie diskusie k tomu boli opakované. Mesto vníma čistotu ako jeden 

z nosných pilierov mesta. Myslím si, že čo sa týka odpadového hospodárstva čistoty, 

patríme medzi lídrov nielen na Slovensku, ale v celej strednej Európe. Napriek tomu, že 

to mnohí spochybňujú a ja len chcem upozorniť na skutočnosť, že toto VZN nie je 

zaradené na najbližšie zastupiteľstvo.  
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p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Nie je zaradené, ale vieme ho ešte raz zaradiť a prerokovať 

a je teda možné, že budú doplnené do programu, keď nastane nejaký konsenzus. Čiže my 

tieto VZN dnes prerokujeme, bez ohľadu na to, či budú alebo nebudú zaradené  

do programu MZ. Nech sa páči, pán starosta Krcho. 

 

p. Krcho, starosta MČ Košice – Košická Nová Ves: Ďakujem pekne. Tak, ako bolo povedané, 

na najbližšom zasadnutí MZ, ak dôjde k nejakej dohode v rámci poslancov 

a poslaneckých klubov a budú do programu navrhnuté nové body týkajúce sa VZN, tak 

v tom prípade budem predkladať pozmeňujúci návrh čo sa týka odpadov. V skratke 

návrh, ktorý budem predkladať bude po a) schvaľovať, kde sa bude sadzba meniť  

v 1. prípade o 30 %, to sa týka veľkých MČ a bytových jednotiek v skratke povedané. A 

čo sa týka rodinných domov a kuka nádob, tak bude nárast o 25 % sadzby. Čo znamená, 

že ročný poplatok bude 58,50 EUR a 240,10 EUR. A po b) bude žiadať primátora mesta 

Košice, aby na rok 2024 zmenil rozsah objednaných služieb nakladania s komunálnym 

odpadom a to nasledovne: zber a odvoz komunálneho odpadu bude 2-krát týždenne, 

zníženie počtu zberných dvorov na 3 z pôvodných 5, umiestnenie celoročných VKK bude 

v období marec-október. To znamená z pôvodných 10 na 8 a bude zrušenie umývanie 

nádob. To b) je z toho dôvodu, nakoľko to navýšenie je nižšie, ten návrh je nižší ako 

predložilo mesto Košice, tak to b) hovorí o tom, že dôjde k obmedzeniu nejakých služieb 

a to, čo dostaneme zaplatené, to by malo byť aj objednáme. Ak tento bod bude, s týmto 

pozmeňovákom prídem, ale určite budeme musieť dôjsť k nejakému kompromisu. 

Ďakujem. 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Ďakujem pekne pán starosta. Kým dám slovo pani starostke 

Súkeníkovej, pán riaditeľ sa chcel k tomu vyjadriť.  

 

p. Čop, riaditeľ MMK: Ja len chcem upozorniť na skutočnosť, že mesto, resp. občania dlhodobo 

produkujú 48 tis. ton komunálneho odpadu. To sú tie čierne nádoby, čiže ak sa budeme 

baviť o tom, že zredukujeme vývoz na 2-krát do týždňa, tak chcem sa spýtať ako 

zaviažeme občanov, aby tento odpad držali doma a vynášali to až v deň, keď sa bude 

organizovať vývoz? Lebo kapacita smetných nádob na komunálny odpad je priemerne 

v priebehu týždňa vyťažená na 84 %. A keďže máme rozbehnuté sťahovanie ďalších 

nádob, tak táto vyťaženosť nádob sa navýši na 94 %. V takom prípade si musíme 

povedať, buď budeme akceptovať odpad zložený vedľa nádob v rámci kontajnerovísk 

a dáme peniaze na ďalšie ich dočisťovanie alebo si objednáme rozšírenie týchto 

kontajnerovísk a zvýšenie počtu nádob na úkor parkovacích miest. Takže toto musíte tak 

isto premyslieť pri takomto rozhodnutí. Pretože naozaj viac ako 12 rokov tá produkcia 

komunálneho odpadu je približne na stabilnej úrovni 48-49 tis. ton odpadu. Z nášho 

pohľadu je lepšie ten odpad skladovať v spaľovni a priebežne ho pripravovať  

na energetické zhodnotenie, ako ho mať uložené na uliciach. Zároveň, si dovolím 

upozorniť, že máme podpísanú platnú zmluvu, kde máme objednaný nejaký rozsah 

služieb a korekcie v rámci zmluvy je možné do 10 %. V opačnom prípade musíme niesť 

následky, pretože dodávateľ zazmluvnil pracovníkov a technické vybavenie. Čiže sa 

musíme pripraviť na to, že to bude mať aj nejaké konzekvencie. V každom prípade, my 

ako mesto na to budeme pripravení, ale treba domyslieť aj tieto podstatné skutočnosti. 

Zároveň, takéto rozhodnutie pre nás bude rozhodujúce a my čakáme na takéto 

rozhodnutie ako naďalej chceme nakladať s odpadom. Lebo tieto okolnosti potom 

rozhodnú aj ako bude vyzerať predmet opisu zákazky pre ďalšie obstarávanie, ktoré 

máme pripravené a dneska čakáme na to, aby nastala zhoda aký systém nakladania 

s odpadmi potrebujeme mať, lebo od toho sa potom odvíjajú požiadavky na počet nádob, 
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technické vybavenie prípadných uchádzačov, ktoré budú musieť splniť uchádzači  

do výberového konania.  

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Ďakujem pekne pán riaditeľ. Nech sa páči pani starostka 

Súkeníková.  

 

p. Súkeníková, starostka MČ Košice - Juh: Faktická poznámka. Ďakujem veľmi pekne za slovo. 

Vážení kolegovia, kolegyne, ja som včera mala menší kontrolný deň v mojej MČ, kde 

som videla ten komunálny odpad. Čierne nádoby boli preplnené. Ihneď som na to 

reagovala a posielala som fotky na naše oddelenie výstavby, kde som sa pýtala, že čo sa 

stalo, či odpad nebol vyvezený. Odpad je vyvezený 3-krát do týždňa, dnes má byť zber 

odpadu. Tým chcem povedať, že niekedy aj tá frekvencia vývozu odpadu 3-krát je málo, 

lebo občania produkujú toľko odpadu, že KOSIT nestíha. Tak sa chcem opýtať, čo 

budeme robiť, keď tá frekvencia bude 2-krát do týždňa? Keď sa bude hromadiť ten odpad, 

ako to bude vyzerať napr. v Starom Meste, či budeme mať smetisko na uliciach, či 

budeme mať hlodavce, kto bude zabezpečovať deratizáciu a na koho to znova padne. 

Samozrejme na starostov, lebo nikto sa nepríde sťažovať na magistrát. Nikto nepríde  

za poslancami, ale starostovia a starostky. Nám budú posielať fotografie a lynčovať nás 

na internete.  

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Pani starostka máš úplnú pravdu. V roku 2015 sme doslova 

boli nútení kúpiť komunálne vozidlo a dočisťovať kontajneroviská. Smetie bolo 

rozfúkané po stromoch. Toto nie je cesta, ale ak poslanci takto rozhodnú, budeme sa 

musieť tejto situácii prispôsobiť a rešpektovať. Nech sa páči pán Krcho a potom sa hlásil 

pán Matoušek.  

 

 p. Krcho, starosta MČ Košice – Košická Nová Ves: Faktická poznámka. Ďakujem. 

Samozrejme, situácia s odpadom je aká je. 2-krát do týždňa nevyšlo z mojej hlavy, 

každopádne na finančných komisiách bolo mestom spracovaný návrh opatrení v rámci 

odpadového hospodárstva, kde ak ostaneme na tejto úrovni poplatkov, ako momentálne 

sú, tak jedno z opatrení bolo aj to, že bude vývoz len 2-krát do týždňa. Ja som len poukázal 

na to, že ak sa nezvýši poplatok do zákonnej výšky, tak toto nás tu čaká. Zatiaľ všetci 

hovoria nie, nie a nikto nepríde s návrhom. Tento návrh, ktorý ja dám hovorí, okej 

nezvyšujem o toľko, ale na druhej strane tie služby musíme znížiť. Ako bolo povedané, 

objednávajme si len to, na čo máme. Ďakujem. 

 

p. Matoušek, zástupca starostu MČ Košice – Sídlisko KVP: Ďakujem veľmi pekne. Treba si 

uvedomiť jeden základný aspekt celého toho. Odpad sa produkuje 10 rokov konštantne 

48 tis. ton. Zmluva KOSIT-u vypršala pred rokom 2022, podpísali ste dodatok, kde ste 

mali možnosť zjednávať nejaké ceny čo sa týka manipulácii atď. Môžem sa spýtať  

pod otázku? Ten dodatok, ktorý bol podpísaný s KOSIT-om, bol podpísaný na aké dlhé 

obdobie? Hovorím o manipulácii a zvoze týchto odpadov. Lebo tuná nevidím žiadne 

riziká, kde ste už mohli predpokladať túto danú situáciu a riešiť tú vec. Podstatné je, aby 

bol dodržaný zákonný rámec, ktorý hovorí, že príjmy sa majú rovnať výdavkom. Pán 

riaditeľ ja sa chcem opýtať, ako prebiehajú rokovania na prípravu novej  

verejno-obchodnej súťaže, čo sa týka zvozu. A chcem sa spýtať, keď sa podpisoval 

dodatok k zmluve, prečo sa nevyjednávala lepšia cena toho a na koľko rokov bol 

podpísaný dodatok?  
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p. Čop, riaditeľ MMK: Čo sa týka znižovania vývozov, myslím si, že vo vašej MČ sme si to 

odskúšali minulý víkend, keď začalo snežiť a nestíhal sa odpratávať sneh. Takže zvozové 

vozidlá KOSIT-u sa nedostali k niektorým kontajneroviskám a myslím si, že cez 

dispečing vám vieme potvrdiť koľko kritických telefonátov bolo, že prečo sa nevyviezol 

odpad, lebo sú plné kontajneroviská a pod. Tam bola pekná ukážka toho, ako bude 

vyzerať a to nie len vaše sídlisko, ale všetky sídliská, ak prejdeme na vývoz 2-krát  

do týždňa. Čo sa týka zmluvy, aby sem vedeli pripraviť verejno-obchodnú súťaž, sami 

viete, že práve súťaže na zber, nakladanie a likvidáciu komunálneho odpadu sú 

najproblematickejšie súťaže. Trvajú najdlhšie a majú aj najviac pripomienok, čo sa týka 

či už uchádzačov alebo vyjadrení pre Úrad pre verejné obstarávanie. Z uvedeného dôvodu 

boli spracované stratégie, ako mesto má nakladať s komunálnym odpadom. Bola 

pripravená aj analýza, ako by mesto malo postupovať v rámci verejnej súťaže tak, aby 

sme zachovali práve tú obchodnú súťaž. Pri spracovávaní všetkých podkladov 

a vyhodnocovaní všetkých náležitostí bolo jednoznačne konštatované, že mesto by 

verejnú súťaž malo rozdeliť na 2 zložky. Prvou zložkou je samotná koncovka. To 

znamená energetické zhodnotenie odpadu, kde mesto na základe platnej legislatívy 

nemôže ísť do nižšieho štandardu ako máme dneska. Čiže sa bavíme, tak ako to poznáte 

vy, spaľovňa. Odborne sa tomu hovorí energetické zhodnotenie odpadu. Vzhľadom  

na všetky analýzy, ktoré sme si spravili a ako vychádzajú. V tomto prípade nemá mesto 

inú možnosť, ako realizovať verejné obstarávanie formou priameho rokovacieho konania 

so spoločnosťou KOSIT, pretože v žiadnej dostupnej vzdialenosti sa iné ZEVO 

nenachádza a prevoz komunálneho odpadu cez cezhraničný nie je povolený. To je prvá 

časť. Druhá časť, po zrealizovaní tejto fázy je možné pristúpiť k druhej etape 

obstarávania. To je zber a nakladanie s komunálnym odpadom a drobnými stavebnými 

odpadmi, kde je odporúčanie, aby sa zrealizovala verejno-obchodná súťaž formou 

rokovacie konanie so zverejnením, tzn., že v tomto okamihu aj vzhľadom na množstvo 

legislatívnych zmien, ktoré sa realizujú v odpadovom hospodárstve, plus akú podobu 

komunálneho hospodárstva chceme mať v meste. Nie sme schopní presne zadefinovať 

podmienky a predmet obstarávania, preto je doporučená takáto forma obstarávania, kde 

mesto zverejní svoj zámer, zverejní minimálne štandardy, ktoré očakáva a priamym alebo 

rokovacím konaním je vydefinovaná finálna podoba tohto obstarávania. Na základe toho 

potom prípadní uchádzači predložia ponuky.  Je to medzinárodná súťaž, kde sú 

pripravené podklady. Hovoríme, že minimálne 3 spoločnosti sú, ktoré sa do tejto časti 

vedia prihlásiť. Čo sa týka samotného procesu, resp. tých zmluvných vzťahov, ktoré 

máme, vzhľadom na komplikovanosť tohto procesu, vzhľadom na to, že keď sme 

pripravovali verejnú súťaž prebiehali ešte mnohé námietky, ktoré sa týkali verejných 

obstarávaní v iných mestách, či už je to Levoča, Martin a pod., tak vlastne mesto 

vyhodnotilo, že ak by sme sa aj pustili do samotného procesu obstarávania, výsledok 

verejnej súťaže môžeme zvládnuť za pol roka, ale môže nám to trvať aj niekoľko rokov. 

Na toto sme boli opakovane upozornení. Preto mesto pristúpilo k podpísaniu dodatku. 

Dodatok bol podpísaný v súlade s platnou zmluvou, ktorá umožňovala podpísať dodatok 

na 5 rokov, ale mesto dalo do tohto dodatku dôvetok, ktorý hovorí alebo do okamihu 

ukončenia procesu verejného obstarávania. Čiže mesto v prípade, že ukončí proces 

verejného obstarávania, tým okamihom končí platnosť tohto dodatku. Vidím, že sa 

niektorí usmievate, bohužiaľ zákon neumožňuje dať kratšiu dobu, pretože zmluva je jasne 

definovala, že prípadný dodatok je na minimálne na 5 rokov.   

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Ďakujeme pekne. Hlásil sa pán Krištof. 
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p. Krištof, starosta MČ Košice – Barca: Faktická poznámka. Ďakujem za slovo. Vážení 

kolegovia, ja len taká poznámka. 16 rokov som pracoval v spoločnosti KOSIT  

na oddelení ŽP a riešil som rôzne sťažnosti a podnety. A myslím si, že tých 5 zberných 

dvorov je veľký komfort pre mesto Košice, ale niektorí ľudia sú pohodlní a jednoduchšie 

je im dať ten odpad nie do zberného dvoru, ale ku tomu kontajnerovisku. U nás v MČ 

máme tie VKK, ktoré sú, ale ľudia nemajú dovolené tam voziť konáre atď. Napriek tomu 

ich tam vozia, zatrepú celý kontajner, je 2-krát taký plný ale ich to nezaujíma, netrápi. 

Čiže ja si myslím, že keby sa tie zberné dvory ponížili len na 3, a tí ľudia by boli stále 

neohľaduplní a tento odpad by dávali ku kontajneroviskám, nebolo by to asi fajn. 

Ďakujem.  

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Ešte pán riaditeľ by sa chcel vyjadriť a potom pán 

Matoušek. 

 

p. Čop, riaditeľ MMK: Čo sa týka tých zberných dvorov a VKK, treba to vnímať tak, že je to 

určitý nadštandard, ktorý občanom poskytujeme, ale je to aj v súlade so stratégiami, ktoré 

mesto prijalo v koncepcii odpadového hospodárstva, kde tieto prvky sú vnímané, ako 

preventívne opatrenia proti vzniku čiernych skládok. Dneska máme 5 zberných dvorov, 

ale koncepcia hovorí, že sieť by sme mali rozširovať. Síce nie takýmito veľkými zbernými 

dvormi, ako ich máme dneska, ale mali by vzniknúť menšie zberné dvory minimálne 

v každej MČ. A potom malé zberné dvory spojené pre niekoľko malých MČ tak, aby boli 

v čo najväčšej dostupnosti ľudí. 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Ďakujem pekne. Možno treba uviesť, že občania na zberný 

dvor nosia odpad zadarmo. Pán Matoušek, nech sa páči.  

 

p. Matoušek, zástupca starostu MČ Košice – Sídlisko KVP: Ďakujem veľmi pekne. Ja chcem 

len povedať, že vy ste pán riaditeľ len dokázal to, že ste z Košičanov spravili vazalov  

vo firme KOSIT tak, ako to prezentujete. Mňa zaujíma v rámci dodatku, ktorý ste 

podpisovali na 5 rokov, aké vyjednávania tam prebiehali? Ja to považujem za absolútne 

zlyhanie vedenia už len z tohto dôvodu, že pán primátor je bývalý odpadár a bola to jeho 

hlavná téma. Ďalšia vec, spomínate tu tendenčne určité veci, že sa nedalo dostať s autom 

dole. Je to prirodzené, keď je navozený sneh, že sa nedá dostať do určitých úsekov. My 

sme si to riešili na vlastnej úrovni, prechádzali sme si to s pánom starostom, celý tento 

úsek a snažili sme sa pomocou mestskej polície vyčistiť tieto dané úseky. Na druhej 

strane, kde je práca mestskej polície, ktorej dávame 9 mil. EUR, aby kontrolovala tieto 

odpady, ktoré sa ukladajú ku kontajnerom? Kde je kontrolná činnosť úradu pre stavby 

a oznámenie malých stavieb? Kde sú tieto základné veci, aby sme eliminovali tieto veci, 

ktoré tu spomínate? Pozrime si čo ide do tých VKK. Id tam staré nábytky a pod. Prečo 

SBD nevyzvete, aby urobilo kontrolu v pivniciach? Nech si to odvezú na ten zberný dvor? 

Ďakujem pekne. 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Neviem či chcete reagovať pán riaditeľ. Asi áno, nech sa 

páči a potom pán starosta Vrchota. 

 

p. Čop, riaditeľ MMK: Ja len že tú stratégiu koncepcie odpadového hospodárstva sme si 

schválili na komisií ŽP, takže riadime sa odporúčaním odbornej komisie. A myslím si, že 

ak sa bavíme o tom vyzvať SBD a pod. Však aj na toto máme práve MČ, ktoré tvrdia, že 

sú čo najbližšie pri občanovi a pri subjektoch, ktoré pôsobia, podnikajú a dlhodobo 

fungujú na území MČ, čiže tie vzťahy starostov a mestských úradov s týmito subjektami 
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sú nadštandardné. Takže tam je práve tá priama cesta na to, aby ich vyzvali k všetkým 

týmto činnostiam. 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Ďakujem veľmi pekne. Ešte pán starosta Vrchota.  

 

p. Vrchota, starosta MČ Košice – Západ: Faktická poznámka. Ďakujem pekne. No bohužiaľ, 

musím niektoré z tých vecí potvrdiť, ktoré spomínal predrečník. Áno, my tú osvetu 

robíme medzi obyvateľmi, snažíme sa aj cez komunikačné kanály vysvetľovať ľuďom, 

že naozaj odvoz niektorého veľkokapacitného odpadu je na zberné dvory bezplatný. 

Napriek tomu sa nám stáva, že ľudia nechávajú pri kontajneroviskách nadrozmerný 

odpad. A častokrát je to tak, že aj posielame podnety na mestskú políciu a niekedy sa 

podarí identifikovať pôvodcu a niekedy, aj keď je to zjavné, nie je to možné alebo nedarí 

sa nám identifikovať toho pôvodcu. Takže na toto by som určite chcel poukázať 

a samozrejme aj viacej to spropagovať,  v rámci mesta Košice, aby boli o tomto ľudia 

informovaní.  

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Dobre, nech sa páči, pán starosta Petrovčik. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ Košice – Staré Mesto: Faktická poznámka. Ja len chcem takisto 

povedať, že v Starom Meste, pán riaditeľ, my sa tomu intenzívne venujeme. Len chcem 

podotknúť, že tá v úvodzovkách enviro hliadka, ktorá sa tu pred nejakými 4 rokmi 

predstavovala na Hlavnej ulici, je bezzubá. Ja môžem doložiť podklady, štatistiky, koľko 

sme už my nahlásili skládok, mís pri kontajneroch. A potom aké sú úspechy mestskej 

polície v odstraňovaní a dolapení týchto vinníkov. Ja sa chcem len opýtať, prečo tí 

mestskí policajti nie sú akčnejší, dôraznejší? Druhá téma, chcem sa opýtať prečo 5 rokov? 

Prečo nie 2 alebo 3? Ten dodatok.  

 

p. Čop, riaditeľ MMK: Lebo zákon to neumožňoval. Zákon umožňoval predĺženie zmluvy  

o 5 rokov. Ale preto mesto dalo ten dodatok, že „alebo do ukončenia“. Čiže ak by sme 

predĺžili na iný časový úsek, porušili by sme zákon. Stanovisko právneho oddelenia bolo 

jednoznačné, že sa nedá dať na iné časové hľadisko, len o 5 rokov. Preto sme k tomuto 

pristúpili, ale dali sme tam dôvetok. Naším cieľom bolo nie porušiť zákon a prešlo to aj 

kontrolami, aj všetky náležitosťami, lebo už sa o to zaujímali aj ďalšie orgány. Čiže 

potvrdili, že áno ten výklad zákona bol správny a nemali sme inú možnosť. 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Dobre, ďakujem pekne. Nech sa páči, pán starosta Balčík. 

 

p. Balčík, starosta MČ Košice – Kavečany: Ďakujem pekne. Ja by som bol veľmi nerád, keby 

tá frekvencia vývozu odpadu bola znížená a ten štandard služieb obyvateľstvu, ktorý je 

teraz zabehnutý, aby nefungoval tak, ako to funguje doteraz. Pretože v Kavečanoch máme 

veľkokapacitné kontajnery, kontajnery na komunálny odpad, bio odpady, triedený zber. 

Funguje to raz týždenne, nikdy s nimi nie je problém. Fungujú ako hodinky, tzn. že tá 

kvalita poskytovaných služieb je na vysokej úrovni. Každý si to chváli a vidíme to aj 

každoročne na organizovaní jarného upratovania, že nám nevznikajú nové čierne skládky. 

Takže ja osobne si myslím, že ak sa tá frekvencia vývozu zníži, ak sa obmedzia služby 

čo sa týka veľkokapacitných kontajnerov, vráti sa nám to iným spôsobom na vytváraní 

čiernych skládok a s týmto sa budeme vysporiadávať 20 rokov. Ďakujem pekne.  

 



8 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Ďakujem pekne. Uzatváram rozpravu a dávam hlasovať 

o návrhu na uznesenie: Rada starostov odporúča mestskému zastupiteľstvu predmetný 

materiál podľa predloženého návrhu prerokovať a schváliť. Prosím, hlasujme.   

 

Hlasovanie č. 6 -  za: 13, proti: 2, zdržali sa: 4 

(pozn.: výpis z hlasovania je uvedený v prílohe za zápisnicou) 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Konštatujem, že uznesenie bolo schválené. Pokračujeme 

ďalším bodom: 

 

4. Návrh na zmenu Všeobecne záväzného nariadenia mesta Košice č. 237 o určení výšky 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach, ktorých 

zriaďovateľom je mesto Košice 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Opäť materiál bol viackrát prezentovaný, máte ho  

v písomnej podobe. Čiže presne rozpis poplatkov či už v MŠ a pod. Je to presne 

rozpísané, tie poplatky sú upravované vo výške od 5 do 10 EUR. Je to cez 30 položiek, 

presne rozpísaných. Na poslednom zastupiteľstve bolo prezentované, že mesto je 

najväčším zriaďovateľom na Slovensku, cez 3300 zamestnancov v MŠ, ZŠ. Boli vari 

valorizované platy o 22 %. Keď chce pán riaditeľ 2 vetami k tomu. Ešte sa spomínalo, že 

nejaká optimalizácia, rušenie, eliminovanie. To nie je reálne, povedzme si pravdu, lebo 

školský rok je rozbehnutý. A väčšinou je tá optimalizácia v prípadoch, keď nie sú 

dostatočne využité kapacity. Tak vás poprosím pán riaditeľ 2-3 vetičkami k tomu.  

 

p. Čop, riaditeľ MMK: Ďakujem. Ja len chcem, aby ste si uvedomili, lebo tuná sa hovorí, že 

dostávame od štátu peniaze na vzdelávanie a prečo zvyšujeme poplatky. Treba si 

uvedomiť jednu základnú vec, že prenesená kompetencia sú financie, ktoré dostávame  

na učiteľov ZŠ. Týchto platí naozaj štát a to, čo dostaneme, pošleme školám a len  

na týchto ZŠ už nepedagogických zamestnancov, tzn. upratovačky, jedálne, hospodárky 

všetko platí mesto zo svojho rozpočtu. Plne z rozpočtu mesta sú platené MŠ, tzn. aj 

pedagógovia v MŠ. To sú naše priame kompetencie a máme naozaj nadštandardnú sieť 

predškolských zariadení v rámci Slovenska. Častokrát sa hovorí, že máme 

predimenzované kapacity. Nie je to pravda, pretože naplnenosť našich predškolských 

zariadení je na úrovni 87 %. A máme školské zariadenia, ktoré sú vyťažené 100 %. Sú 

zariadenia, ktoré sú menej, ale tá priemerná naplnenosť je takáto. Zároveň si treba 

uvedomiť, že my tieto kapacity budujeme alebo realizujeme aj z finančných prostriedkov 

EÚ, ktoré hovoria o rozširovaní kapacít a súvisia s našimi záväzkami, ktoré máme  

s rozširovaním povinnej školskej dochádzky 5-6 ročných detí. A uvažuje sa o ďalšom 

rozširovaní. Čiže my dneska nemôžme povedať, že zavrieme alebo zrušíme niektoré naše 

zariadenie, pretože do budúcnosti tieto kapacity potrebujeme držať a myslím si, že sami 

vnímate, že Košice ako také majú potenciál ďalšieho rastu. Hovorí sa o VOLVE, 

hovoríme o tom, že v rámci niektorých MČ majú vzniknúť nové obytné zóny a my tieto 

kapacity máme primerane tomuto nastavené. V minulosti dochádzalo k zrušeniu. Ďalší 

takýto luxus si nemôžeme dovoliť. To, o čom hovoríme v rámci optimalizácie je, že áno, 

budeme musieť pravdepodobne, ak  tie poplatky nenavýšime, budeme musieť pristúpiť  

k redukcii niektorých služieb, ktoré poskytujeme. V mnohých našich krokoch sme 

limitovaný skutočnosťou, že nám zákon určuje koľko maximálne detí môže byť  

v školských družinách alebo školských kluboch, takže tam máme limity. Ale samozrejme 

bude to znamenať to, že ak bude peňazí nedostatok, budeme musieť zlučovať triedy, 

budeme uvažovať o tom ako minimalizovať deti v triedach. Takže bude to o tom, že 
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budeme presúvať deti z triedy do triedy, budeme zvyšovať počty detí v triedach  

na maximálnu hranicu. Bude to znamenať, že znížime aj tú kvalitu toho servisu. Zároveň, 

keď sa pozriete na tie poplatky, oni vyzerajú relatívne vysoké, ale keď si zoberiete, že 

doplatok rodiča na dieťa MŠ sa zvyšuje na 50 EUR za mesiac, no keď si zoberieme, že 

to je 22 pracovných dní, tak je to naozaj len symbolická suma za ten servis, ktorý týmto 

rodičom poskytujeme. Na školstvo mesto dáva 63-64 mil. EUR zo svojho rozpočtu. 

Zákon nám hovorí, že by sme z rozpočtu mali dať 40 % z podielových daní. Podielové 

dane máme na úrovni 128 mil., čiže keď si to spočítate, dávame výrazne viac ako nám to 

zákon určuje, ale je to práve spôsobené tým, že sa dlhodobo zvyšujú mzdové nároky a 

štát nám to nekompenzuje. Tie poplatky, ktoré sme tam navrhli, sme naozaj veľmi 

zodpovedne zvažovali. Zároveň máme v rámci sociálneho programu nastavené veci tak,  

že deti, ktoré sú zo sociálne slabších prostredí, je tam nastavená schéma, že sú oslobodení 

od poplatkov v prípade, že spĺňajú hmotnú núdzu a podobné kritéria. 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: A ešte plus viacpočetné rodiny majú zľavu. Dobre, pán 

starosta Tomko.  

 

p. Tomko, starosta MČ Košice – Krásna: Dobrý deň. Ja by som chcel dať procedurálny návrh, 

aby všetky hlasovania boli zverejnené menovite, kto, ako hlasoval v zápisnici. Lebo sa 

stáva, že sa hlasuje na jednotlivých komisiách aj na RS a potom v MZ sa hlasuje inakšie.  

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Dobre, nech sa páči, prosím hlasujme.  

 

Hlasovanie č. 7 -  za: 20, proti: 0, zdržali sa: 0 

(pozn.: výpis z hlasovania je uvedený v prílohe za zápisnicou) 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Konštatujem, že tento procedurálny návrh bol schválený 

a dávam hlasovať o návrhu na uznesenie: Rada starostov odporúča mestskému 

zastupiteľstvu predmetný materiál podľa predloženého návrhu prerokovať a schváliť. 

Prosím, hlasujme.   

 

Hlasovanie č. 8 -  za: 17, proti: 1, zdržal sa: 1 

(pozn.: výpis z hlasovania je uvedený v prílohe za zápisnicou) 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Konštatujem, že uznesenie bolo schválené. Pokračujeme 

ďalším bodom rokovania: 

 

8. Prevádzkový poriadok parkovania v zóne regulovaného  podľa VZN mesta Košice č. 241 - 

informácia 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Pán riaditeľ máte slovo, o čo sa jedná.  

 

p. Čop, riaditeľ MMK: Ak sa nemýlim tam bola len informácia o tom, akým spôsobom bola 

zrealizovaná parkovacia politika, resp. máme pravidelne dávať informáciu. Od 1.11. je 

účinné nové VZN-ko s tým, že tých prvých 9 dní, ak sa nemýlim, bolo tzv. bezplatné. 

Súviselo to s tým, že bolo treba preprogramovať jednotlivé systémy. Môžem potvrdiť, že 

čo sa týka parkomatov a týchto náležitostí, boli všetky funkčné hneď na 2. deň  

od spustenia. Čo sa týka platforiem aplikácii, tie začali fungovať, resp. postupne 

fungovali aj tieto. Viem, že jeden z poskytovateľov mal problém s poskytnutím zľavy 

v 1. deň a vyriešilo sa to tým, že na vlastné náklady vykompenzoval všetkých občanov, 
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ktorí zaplatili plné parkovné a nemohli si uplatniť tú zľavu. V nasledujúcich dňoch bola 

táto závada odstránená. Dnes môžem povedať, že všetky tieto platformy fungujú, beží 

samotná kontrola parkovného, tzn. máme v uliciach motorové vozidlo, ktoré kontroluje 

dodržiavanie pravidiel parkovacej politiky alebo platenia krátkodobého parkovného  

s tým, že ideme v režime objektívnej zodpovednosti. Celý tento systém funguje zjavne 

veľmi dobre, lebo už sme mali aj proti reakcie na naše autíčko, ktoré zabezpečuje kontrolu 

parkovného. Podľa tých výnosov, ktoré vidíme zavedením nového systému stúpli aj 

príjmy mesta, ktoré sú z parkovného a zároveň z tohto hľadiska vidíme, že sa postupne 

preklápa spôsob platby za parkovné. Čiže klesá podiel parkovného plateného cez SMS 

a narastá postupne príjem z parkovného cez aplikácie, čo je pre mesto aj ekonomicky 

výhodné, pretože tam platíme najnižší  manipulačný poplatok. Zároveň musím povedať, 

že rozmáha as nám aj taký nešvár, že sme zaregistrovali aj falzifikáty mincí, ktoré nám 

hádžu do parkomatov. Doteraz sme to nemali, tento mesiac sa to objavilo. Aj to je dôvod, 

prečo aj do budúcnosti mesto bude naozaj uvažovať, aby aj ten minimalizovaný počet 

parkomatov na hotovosť postupne eliminovalo a prešli sme len na bezhotovostné platby.   

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Ďakujem pekne. Otváram rozpravu. Pán Petrovčik, nech sa 

páči. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ Košice – Staré Mesto: Faktická poznámka. Ďakujem. Chcem len 

doplniť pán riaditeľa o jeden nešvár, ktorý sa nám tu tak rozmohol v centre mesta. A to, 

že hockto si zmyslí, si tu zavesí rezervačku a je tam názov firmy alebo inštitúcie a potom 

sa nestačíme diviť. Čiže toto treba jednoznačne odstrániť čím skôr, tento nezákonný stav, 

ktorý je a potom tomu treba nastaviť nejaké pravidlá. Nie je normálne, že 1/3 

Strojárenskej ulici si osadí značky Daňový úrad. Pribinovu polícia, prokuratúra. 

Ďakujem. 

 

p. Čop, riaditeľ MMK: Aj v nadväznosti na to sme prijali to VZN-ko, kde od budúceho roka  

od 1.1. za zabratie takéhoto priestranstva budú platiť. Predpokladáme veľkú nevôľu, ale 

je to bežné aj v ostatných mestách. Takže organizácie za zabratie takýchto lukratívnych 

parkovacích miest si musia zaplatiť. Ideme na to postupne tak, ako sme to schválili,  

tzn. že ešte pre budúci rok budú mať myslím, že 75 % zľavu, ktorá sa bude každý rok 

znižovať. Pán poslanec, takto ste to schválili. Práve preto, lebo vieme alebo očakávame, 

že bude potrebný určitý čas na prestavbu. A povedzme si na rovinu, inšpirovali sme sa aj 

inými mestami, kde sme to konzultovali, ktoré takisto pracujú na tom, ale tam to robia aj 

inakšie, že aj v tej centrálnej mestskej zóne postupne znižujú celkovo počet parkovacích 

miest. Čiže majú  takú stratégiu, že každý rok 2-3 % parkovacích miest proste vymažú 

tak, aby minimalizovali dosah tej dynamickej dopravy na centrálnu mestskú zónu. Čiže 

aj my sme si to zvolili takýmto spôsobom a chápali sme to tak, že toto je aj pre tie 

organizácie postupne prijateľná zóna.  

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Ďakujem pekne. Uzatváram rozpravu a dávam hlasovať 

o návrhu na uznesenie: Rada starostov odporúča mestskému zastupiteľstvu predmetný 

materiál prerokovať a zobrať na vedomie. Prosím, hlasujme.   

 

Hlasovanie č. 9 -  za: 18, proti: 0, zdržal sa: 1 

(pozn.: výpis z hlasovania je uvedený v prílohe za zápisnicou) 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Konštatujem, že uznesenie bolo schválené. Budeme 

pokračovať ďalším bodom, ktorý tiež s týmto súvisí: 
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9. Návrh zmeny VZN mesta Košice č. 241 o dočasnom parkovaní motorových vozidiel  

na vymedzenom území mesta Košice 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Toto sme v podstate tiež teraz doplnili. Dávam hlasovať 

o návrhu na uznesenie: Rada starostov odporúča mestskému zastupiteľstvu predmetný 

materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. Prosím, hlasujme.   

 

Hlasovanie č. 10 -  za: 16, proti: 0, zdržal sa: 1 

(pozn.: výpis z hlasovania je uvedený v prílohe za zápisnicou) 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Konštatujem, že uznesenie bolo schválené. 

- - - 

 

Bod č. 3 

Krízová situácia v meste Košice 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Kým tu ešte máme pána riaditeľa, tak preskočíme na bod 

č. 3, ktorým je vlastne vyhlásenie krízovej situácie v neste Košice. Čoho sa týka, v akom 

rozsahu keby ste nám to stručne odprezentovali. Čo nás čaká. Ja by som ešte jednu vec 

pán riaditeľ, keď môžem takto, pretože krízová situácia. Čiže máme momentálne rok 

2023 a potom rok 2024, čiže aby sme nespájali dve veci. My potrebujeme uzavrieť  

rok 2023, jednak tu padla aj požiadavka starostov, aby im boli doplatené aj podielové 

dane. Či to vôbev bude realizované, ako to vyzerá so športom a to čo sa pripravuje na rok 

2024. Nech sa páči, máte slovo.  

 

p. Čop, riaditeľ MMK: Ďakujem veľmi pekne. Tak, ako bolo aj prezentované a tak, ako 

opakovane upozorňujeme je tuná dlhodobo predikcia alebo resp. dneska už môžeme 

povedať aj skutočnosť, že každý mesiac dostávame ako samospráva nižší príspevok  

z podielových daní. Podľa informácií, ktoré máme z ministerstva financií a ešte aby som 

doplnil, pán primátor tu dneska nie je, pretože je práve na ceste na ministerstvo financií 

na rokovanie s pánom ministrom. Je situácia taká, že na začiatku roka alebo v máji, keď 

sme schvaľovali rozpočet sme si schválili, že príjem z podielových daní bude na úrovni 

132 mil. EUR. Dneska vieme a máme to potvrdené, že príspevok za december bude  

na úrovni 10 mil. To znamená, že náš príjem sa dostane na úroveň 128,78 mil., čo je 

vlastne 3,2 mil. menej ako bolo plánované, plus ďalšie výpadky, o ktorých sme vás 

priebežne informovali, či už za odpad, za uložený odpad na skládke, výpadok na strane 

príjmov z parkovania . Toto všetko spôsobuje deficit, ktorý musíme do konca roka 

vysporiadať, pretože rozpočet musí byť vyrovnaný na konci roka. Naposledy sme spravili 

rozpočtovú zmenu, kde sme už korigovali niektoré veci, tzn. informácie, ktoré sme mali 

k dispozícii čo sa týka podielových daní, kde sme si upravovali tieto podielové dane. 

Tento deficit sme vyrovnali úsporami, ktoré sme realizovali v priebehu roka, pretože 

mesto v internom krízovom režime ide už od leta, kde sa prijímali opatrenia na to, aby 

sme vedeli reagovať na vyvíjajúcu sa situáciu a indície, ktoré sme mali k dispozícii, ale 

aj v nadväznosti na záväzky, ktoré mesto dneska odhaduje. To znamená rozpracované 

projekty v rámci EÚ fondov, kde k 31.12. končí operačný program a kde napriek tomu, 

že väčšina výdavkov, ktoré sú s tým spojené, budú v kategórií oprávnené náklady. 

V prípade, že sa do 10.-11 nedostanú do Bratislavy, je veľký predpoklad, že nebudú 

preplatené zo štátnej pokladnice a na to, aby boli medzi oprávnenými nákladmi a aby boli 

medzi uznanými, musia byť dodávateľom zaplatené najneskôr do 31., resp. 30. musia byť 

zaplatené, aby boli 31.12. na účtoch. Z toho vyplýva, že mesto na úhradu svojich 



12 

 

záväzkov v mesiaci december potrebuje 22 mil. Čo sa týka aj informácií, ktoré boli 

prezentované na utorkovej tlačovej konferencii a aj včerajšej športovej tlačovke, proste 

zákon o rozpočtových pravidlách nám neumožňuje vyplatiť dotácie za predpokladu, že 

nie sme schopní poskladať vyrovnaný rozpočet a mať uhradené všetky svoje záväzky.  

Proste toto nám zákon neumožňuje. Preto sú pozastavené všetky dotácie, nie len športové. 

Súvisí to aj so skutočnosťami, že momentálne si manažujeme samotnú platobnú 

disciplínu mesta tak, aby veci, ktoré sú splatné do 31.12. boli nejakým spôsobom 

vysporiadané ku koncu roka, aby mesto nefigurovalo z pohľadávkami po lehote 

splatnosti. Zároveň si treba uvedomiť, že situácia január-február je pre mesto kritická 

z cash-ového hľadiska, pretože výmery idú až v nasledujúcich obdobiach. Príjmy z daní 

a pod. sú uzavreté práve v tomto období. Sami vidíte, že dole v KPK je plno. Súvisí to aj 

s tým, že mesto v rámci vyhodnotenia, tak ako každý rok, sme si uplatnili všetky 

možnosti, ktoré sme mali. Rozposlalo výzvy všetkým neplatičom, dlžníkom. Mesto 

poslalo 10 tis. výziev na uhradenie nedoplatkov. Čo sa týka ďalších opatrení, mesto 

minimalizuje alebo snaží sa optimalizovať výdavky, ktoré nesúvisia priamo 

s prevádzkou, nie sú rozhraním života a bezpečnosti a jem možné sa bez nich zaobísť. 

Jednou z tých skutočností je aj tá skutočnosť, ktorú ste zaregistrovali, čo sa týka opatrenia 

v rámci zimnej údržby. Súvisí to s tým, že náklady na zimnú údržbu za poslednú zimu 

boli na úrovni 4,3 mil., v rozpočte máme 4,5 mil. Zima tento rok zase nastala extrémne 

skoro, s týmto nikto nepočítal. Minulý rok, keď sme mali aj kalamitnú situáciu, tak tá 

bola až okolo 12. decembra. Čiže ideme už 2. týždeň v zimnom režime, každý výjazd nás 

stojí 40-50 tis. Preto boli prijaté opatrenia aj vzhľadom na analýzu klimatických 

podmienok a pod. kde sme rozhodli, že vzhľadom na predchádzajúce ošetrenie 

komunikácií a avizované teploty, že budeme minimalizovať výjazdy a sypačov, resp. 

odhŕňačov až pri určitom stave snehovej pokrývky. Ideme v súlade s operačným plánom 

zimnej údržby, tak ako bol schválený a odsúhlasený. A musíme si povedať, že našou 

úlohou je naozaj nie mať vylízané chodníky a cesty, ale znižovať dopady počasia.  

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: No musím trošku oponovať pán riaditeľ, lebo tá informácia, 

ktorá vyšla vonku vyvolala obrovské znepokojenie medzi obyvateľmi. Bola buď veľmi 

nešťastne zle mediálne aj prezentovaná, čiže ak dôjde k nejakým úrazom, poškodeniam 

motorových vozidiel, na životoch, zdraví ľudí. Čiže ukrajovať zo zimnej údržby, keď 

máme operačný plán zimnej údržby, myslím si, že toto verejnosť aj celkovo v MČ nikto 

nám za toto tlieskať asi nebude. Pán starosta Ihnát, máš slovo.  

 

p. Ihnát, starosta MČ Košice – Sídlisko Ťahanovce: Ďakujem veľmi pekne. V Korzári som čítal, 

veľmi nešťastné vyjadrenie. Neviem či to vypustil KOSIT, lebo aj to som počul alebo 

mesto, neviem. Ale veľmi nešťastné vyjadrenie. Treba si povedať jednu vec, pán riaditeľ 

nebudem tu komentovať čo mi prišlo mailom za odpoveď, lebo ma to vytočilo, ale veľmi 

slušne som ti odpovedal. Druhá stránka veci, vždy sa občan obráti nie na riaditeľa MMK 

Mgr. Čopa alebo Ing. Polačeka, ale obráti sa na starostu MČ Košice – Sídliska Ťahanovce, 

Jazera alebo ktorejkoľvek inej MČ. To hovorím o veľkých MČ, lebo malé MČ si robíte 

zimnú údržbu samé. Tu nejde o vylízané chodníky, ale o to, že Furča má cez 120 alebo 

koľko schodísk, Sídl. Ťahanovce detto, okolo 116 schodísk a tí ľudia z Čínskej, Pekinskej 

ulice nezídu dole, keď je poľadovica. A dokonca v článku bolo, že meračov snehu budete 

mať a viac ako 9 cm budú merať. Toto čo tam zaznelo je na hlavu. Jednoducho štatút 

hovorí jednoznačne kto je zodpovední za vykonanie zimnej údržby vo veľkých  

MČ – mesto Košice s KOSIT-om. Budem vyžadovať to, čo eventuálne starosta MČ má 

svoje sv. písmo a je povinný vyžadovať vykonanie zimnej údržby v tejto MČ. Ak sa ten 

sneh roztopí sa zamrzne, bude to skĺzavka a celé sídlisko je neschodné. Toto ja počúvať 
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nebudem, mne budú chodiť klopať na dvere, mne budú trieskať po stole a nie vám, ako 

riaditeľovi MMK alebo primátorovi mesta. Ak ma to vytočí totálne, tak dám telefónne 

čísla na Facebook. Tvoje ako pán riaditeľ a pána primátora a nech vám volajú celú noc, 

celý deň aj celý večer. To je lokálny extrém, ktorý vykonám v závere, ak to nebude 

fungovať. Zatiaľ som bol veľmi slušný, stále som napísal SMS pánovi riaditeľovi, 

technickému riaditeľovi p. Šprincovi a mestu Košice p. Oršolovi. Ukazoval som tieto 

SMS aj novinárom, tak nechápali aké hoaxy to boli. Normálne inteligentné SMS 

s požiadavkou starostu MČ, kde je sv. písmo, že je povinný koordinovať a by súčinný 

v tejto veci, Jednu vec, ako pozitívum pán riaditeľ u teba v tomto maily, že poďakoval si 

sa, že som aktívny. Ďakujem pekne.  

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Ďakujem pekne za príspevok. Len chcem doplniť, že 

v podstate KOSIT realizuje len výkony, ktoré mu mesto odobrí. Čiže žiaden výjazd nejde 

bez nejakej koordinácie alebo odsúhlasenie s dispečerom zimnej údržby mesta Košice. 

Čiže on sa nepohne, kým nedostane nejakú zelenú od mesta Košice. Keď mu nedá zelenú 

tak stoja a oni sú kompletne pripravení na výkon zimnej údržby v plnom rozsahu. Čiže 

poprosím pán riaditeľ, máte slovo. 

 

p. Čop, riaditeľ MMK: Aby som upresnil veci. Treba si uvedomiť, že ja si vážim prácu každého 

starostu a každý podnet, ktorý dáte, že niekde sme zabudli na nejaký chodník, na nejaký 

úsek očistiť. Proste robia to ľudia, to sa stáva. Poprosím vás, keď pošlete mail, tento mail 

netreba skopírovať do SMS a rozposlať polovičke mesta. Máme dosť iných 

komunikačných kanálov, ako si tú informáciu vieme odovzdať. Tam smerovala moja vec 

a potom sa strácajú podstatné veci, ktoré si chceme odovzdať. Treba si uvedomiť jednu 

vec. Mesto má spustený 24/7 dispečing, ktorý priebežne monitoruje situáciu v uliciach 

mesta a dáva pokyny pre výkony zimnej údržby v jednotlivých lokalitách. Plne si 

uvedomujeme, že Košice sú špecifické a aj dneska ráno bola situácia taká, že na Juhu 

snežilo a na Severe sa nič nedialo. Preto pristupujeme k určitému prehodnoteniu prístupu 

a v podstate na zimnej údržbe sa nič nemení, len posúvame niektoré zvyky, ktoré tuná 

boli. Uvedomte si, že v minulosti to takto fungovalo. Pristúpili sme k nejakému 

nadštandardu, ktorý nás v minulých rokoch stál nejaký balík peňazí. Opakovane nám je 

vyčítané, načo toľko pluhujeme, načo toľko solíme, prečo sypeme toľko štrku. Tak sa 

skúsme dohodnúť, aký štandard pre toto mesto chceme, ale chcem len všetkým povedať. 

Mesto nič nepodcenilo, len povedalo, že pri 1. snehu nevybehneme do ulíc, pretože  

v predošlých dňoch sme spravili dostatočnú údržbu komunikácií, cesty boli presolené, 

očistené. Tam, kde bol ešte zbytok posledného snehu, bol v priebehu včerajšieho dňa 

odstránený a predpokladalo sa, že večer bude pršať. Ak by sme spravili preventívny 

posyp a čokoľvek, čo sa od nás požadovalo, tak by sme to spláchli do kanalizácie. A treba 

si uvedomiť aj to, že ak aj vy, ako starostovia vypisujete niečo do KOSIT-u, KOSIT nič 

nespraví na základe vášho mailu, SMS a pod. Na to, aby vyrazili autá, aby dočistili nejakú 

konkrétnu ulicu, niečo, čo zostalo zabudnuté alebo čo treba očistiť, musí vydať pokyn 

dispečing mesta a kompetentné osoby na meste. Preto vám chcem len povedať, že 

zbytočne budete posielať do KOSTI-u a zahlcovať komunikačné linky, ktoré potrebujeme 

mať práve voľné na to, aby sme operatívne reagovali na situáciu v meste. Dnes sme 

zareagovali na to tak, že sme predpokladali, že klimatické podmienky budú 1-2 stupne 

nad 0, drobné sneženie, bude sa to topiť. Cesty sú predpripravené, zamerali sme sa 

vyslovene na kopcovité terény, to mi možno starosta z Kavečian a Dargovských hrdinov 

vie potvrdiť, že tieto úseky boli ošetrené tak, aby MHD mohla fungovať a zamerali sme 

sa na lokality okolo zdravotníckych stredísk. Bolo tam 5 kopcov, Bankov, Kavečany, 

Jahodná a Dargovských hrdinov. Na druhú stranu si treba povedať, že cestný zákon jasne 
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definuje vodič je povinný prispôsobiť svoju jazdu stavu vozovky a do 10 cm nehu nie je 

mimoriadna situácia. To sú bežné klimatické podmienky. Ak si povieme, že naozaj náš 

štandard je taký, že cesty budú vyluxované, tak áno, ale musíme na to dať dostatočné 

finančné krytie. Ja len teraz upozorňujem, že sme minuli za predošlú zimu 4,3 mil.,  

do konca roka máme 4,5. Ešte nemám novembrovú faktúru, ešte kalkulujú posledné 

výkony, ale garantujem vám, že budeme cez túto sumu. A ak máme vydržať do konca 

roka a máme to zvládnuť, musíme prijať opatrenia a povedať si, že nemáme to, nemáme 

na takýto štandard.  

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Ja keď si pamätám z minulosti 4-5 rokov, cena v rámci 

zimnej údržby bola na úrovni 1,8 mil., 2 mil. Markantne nám to aj narástlo. Pán Babušík, 

nech sa páči, potom pán Lörinc a pán Ihnát.  

 

p. Babušík, starosta MČ Košice – Dargovských hrdinov: Ďakujem pekne. Pán riaditeľ, ja sa 

snažím už druhýkrát k vám dostať a nepáči sa mi alebo tak ako odznelo, že niekto niečo 

vypisuje a viete tá komunikácia s mestom nie je najjednoduchšia zo strany MČ a sám som 

kontaktoval pána Kaščáka, ktorý pred posledným zastupiteľstvom mi do očí  

povedal: Uvidíme po dnešnom hlasovaní. Tak si myslím, že toto nie je celkom cesta, aby 

sme sa takto nejakým spôsobom stretávali z pohľadu vás, ako riaditeľa MMK s nami, ako 

starostami. Aby sme sa vedeli aj posunúť spoločne, aj vedeli rozprávať, aj komunikovať 

bez toho, aby sme si museli vypisovať a to hovorím nebol som ja, ktorý niečo vypisoval. 

Ale rád by som išiel cestou komunikácie zoči voči. Ďakujem.  

 

p. Lörinc, starosta MČ Košice – Sídlisko KVP: Toto by som bol rád, aby bolo uvedené 

v zápisnici dnešného rokovania, že starostovia sa vedia dostať k riaditeľovi MMK  

na základe toho, ako hlasujú. Žiadam, aby to bolo uvedené, to je vážna vec. K zimnej 

údržbe. Pán riaditeľ, nikdy tu neboli vyluxované Košice. Vždy všetci, ktorí robia zimnú 

údržbu s tým zápasia. Vždy, keby bolo viacej zdrojov, by sme minuli všetci viacej 

zdrojov. Nikdy to nebolo dokonalé, aby sme to nevyfarbovali. Ale išli sme z 1,8 mil.  

na 3,5 mil., na 3,8 mil. 4,2 mil., 5 rokov som poslancom a sme na 4,5 mil. a to je schválené 

v rozpočte. V tom rozpočte, ktorý sme museli odhlasovať v apríli, lebo krachne mesto. 

Tak sme všetci zdvihli ruku a sme odhlasovali tento rozpočet, ktorý ste vy navrhli 

s pánom primátorom. Je tam 4,5 mil. To, čo ste povedali dnes je diametrálne odlišné  

od toho, čo bolo včera komunikované KOSIT-om. Ak je to tak, je to fajn. Len prosím 

vás, po prvé komunikujte to na verejnosť, aby ste ukľudnili ľudí, lebo ľudia sú v tomto 

veľmi vystrašení po tej komunikácii nešťastnej. A po druhé, bolo to spájané s tým, že 

mesto potrebuje šetriť, tak škrtáme zimnú údržbu. Prosím, to je veľmi zlé manažérske 

rozhodnutie. Toto nerobte, ohrozujete životy ľudí a majetok ľudí. A z cestného zákona 

máte povinnosť, ako správca komunikácii, sa starať o tie komunikácie. Čiže prosím, 

chýba 3,1 mil., zimná údržba je v rozpočte 4,5 mil. môžete ju vykonávať tak, ako ste ju 

vykonávali doteraz. V takom istom štandarde, nikto od vás nečaká zázraky, že budú ulice 

vyluxované. Len robte to, čo ste robili aj minulý rok, aj predminulý rok a dbajte na to, 

aby nechodili zbytočné výjazdy. Ale peniaze sú, čiže aj keby došlo k schváleniu daní, 

ktoré začnú byť vyberané v 5. mesiaci 2024, nezmení to nič na zimnej údržbe.  

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Nech sa páči pán starosta Balčík. Pán riaditeľ, ďakujeme 

za vašu účasť na dnešnom rokovaní.  
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p. Balčík, starosta MČ Košice – Kavečany: Ďakujem pekne. Každý, kto vykonáva zimnú držbu 

tak vie dobre, že to je jedna alchýmia a je to ťažká vec. Ale ten, kto to nerobí, by ste sa 

divili čo všetko to obnáša. Je to náročná práca, ktorá si vyžaduje celého človeka.  

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Pán starosta Lörinc.  

 

p. Lörinc, starosta MČ Košice – Sídlisko KVP: Faktická poznámka. Ja len chcem povedať, že 

opäť kolegovia vidíte, aké je dôležité sa baviť o kompetenciách a otvoriť túto tému. Lebo 

tu je starosta, ktorý to chce robiť. Vie to robiť údajne lepšie, tak nech to robí. Mesto sa 

aspoň bude môcť sústrediť na tie hlavné úseky a všetci budeme spokojní. Čiže prosím, 

nabudúce, keď príde otázka otvorenia kompetencii, nepoužívajme tú istú taktiku, že 

nevieme o tom, nepočuli sme, potrebujeme analýzy. Model KVP je modelom pre veľké 

MČ. Tak keď to funguje u nás a nie som žiaden lúmen, tak každý jeden z vás je šikovnejší 

ako ja, čiže určite to dáte ešte lepšie. Čiže prosím, len poďme tým, čo je osvedčené. Aj 

teraz poviem a prosím uveďte to do zápisu, ak nepríde návrh na budúce rokovanie RS, 

predložím bod kompetencie.  

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Ja mám pripravený. 

 

p. Lörinc, starosta MČ Košice – Sídlisko KVP: Faktická poznámka. Nech sa páči, pani 

predsedníčka má pripravený, tak poďme naozaj to rozlúsknuť.  

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Myslím si, že od roku 2025 vieme všetci si prevziať 

kompetencie. Pozri sa, budeš sám sebe pánom, budeš mať techniku, autá. Budeš si všetko 

robiť, nikto nikomu nebude volať. Nakúpiš si soľ, posypový materiál. Tak, ako malé MČ 

majú slobodu. Dobre, uzatváram rozpravu a dávam hlasovať o návrhu na uznesenie: Rada 

starostov berie na vedomie Informáciu riaditeľa magistrátu o krízovej situácii v meste 

Košice. Prosím, hlasujme.   

 

Hlasovanie č. 11 -  za: 14, proti: 1, zdržali sa: 4 

(pozn.: výpis z hlasovania je uvedený v prílohe za zápisnicou) 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Konštatujem, že uznesenie bolo schválené. 

- - - 

 

Bod č. 2 - pokračovanie 

Materiály prerokované na Mestskej rade v Košiciach dňa 22.11.2023, zaradené  

na najbližšie riadne zasadnutie MZ  

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Budeme ďalej pokračovať materiálmi z MR: 

 

5. Návrh zmien Všeobecne záväzného nariadenia mesta Košice č. 132 o miestnych daniach 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Čiže máme pred sebou dane v tej podobe, v akej išli. Ak 

by kolegovia chceli, mám pripravenú farebnú tabuľku daní v Bratislave. Per porovnanie 

podľa jednotlivých položiek. Otváram v tejto chvíli rozpravu k tomuto bodu. V tejto 

podobne, ako boli predložené na MZ sú v niektorých položkách vyššie ako v Bratislave. 

Do rozpočtu mesto počíta, že by malo prísť 18 mil. EUR. Dane sa navyšovali v decembri 

2019, s účinnosťou od roku 1.1.2020. Pani starostka Súkeníková. 
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p. Súkeníková, starostka MČ Košice - Juh: Dobrý deň, ďakujem veľmi pekne. Tuná by som sa 

rada opýtala napr. na rozpočet mesta Košice na rok 2024. Ako som videla predprípravné 

rozpočty, tak na MČ nie sú tam určené žiadne dotácie ani účelové transfery, boli ponížené. 

Tak sa chcem opýtať, že keď zvýšime dane, tak bude aj napriek tomu taký osekaný 

rozpočet? Čo dáme ľudom? Dokonca neudržíme ani ten štandard? Takže napriek tomu, 

my máme si utiahnuť opasky a MMK nerobí nejaké špeciálne reštrikcie. Ja si myslím, že 

aspoň ten štandard pre obyvateľov mesta Košice by sme mali udržať aj na jednotlivých 

MČ. Ďakujem.  

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Pán starosta Lörinc, nech sa páči.  

 

p. Lörinc, starosta MČ Košice – Sídlisko KVP: Faktická poznámka. V marci pán kontrolór 

predložil správu do zastupiteľstva, ktorá hovorila o tom, že mesto smeruje k finančnej 

insolventnosti, vtedy mesto povedalo, že tieto vyjadrenia sa nezakladajú na pravde 

a mesto je vo vynikajúcej finančnej kondícii. V apríli 2023. Odvtedy boli prijaté nejaké 

opatrenia, mohli prísť skôr lebo mesto vidí mesačne ako idú dane. My, ako MČ máme 

september 60 %, 50 % a 50 %, čiže polovicu. Pritom pokiaľ viem, mestským podnikom 

bolo nariadené, že ušetríte 5 % za december. To sa mi nezdá fér. Rovnako sa mi nezdá 

fér, že napr. v návrhu rozpočtu na rok 2024, mesto navrhuje 24 mil. viac na výdavky, ako 

tohto roku. Tak keď je raz kríza, tak vychádzam z toho, čo som nevedel naplniť tento rok 

a nedávam 24 mil. viacej. Tam je odpoveď na otázku pre kolegov, že kde zázračne chýba 

44 mil. Je to len účtovná finta, lebo mne chýba na MČ tiež, keď som dal svojim 

oddeleniam, že čo treba urobiť, tak mi dali rozpočet na 5 mil. A mám len 2 mil. rozpočet 

a tiež môžem do médií povedať, že mi chýbajú 3 mil. a poďme to riešiť. Ale ja si príjmy 

navýšiť neviem. Nezdá sa mi spravodlivé, že napr. do médií je komunikované, že 6,6 mil. 

išlo...mesto Košice je jediná samospráva, ktorá nedostala za Ukrajinu. Áno, ale dostali to 

MČ a MČ sa vzdali kapitálových transferov vo výške 90 tis. veľké MČ a 45 malé. Čiže 

dokopy to činilo 1,3 mil., ktoré mesto získalo od MČ, ako nejakú solidaritu. Čiže opäť 

bolo povedané A a nie B. A súhlasím s kolegyňou, že ak teda sa máme baviť o nejakej 

dohode, ktorú zatiaľ...sa len vyhrážajú obidve strany a nikto nesmeruje k tomu, aby 

prebehla racionálna diskusia. Tak si myslím, že nemôžeme dlhodobo udržiavať model, 

že MČ sú na rovnakých sumách už 3. rok po sebe a mestu sa navyšujú príjmy. A posledná 

vec k výdavkom, lebo pán riaditeľ tu pekne rozprával o tom, ako sa navyšujú napr. platy 

v školstve, ale treba si uvedomiť, že platy v ZŠ prepláca štát. Takisto štát pripravuje 

novelu zákona, keďže garantuje od budúceho septembra miesto v škôlke pred 4-ročné 

deti a neskôr pre 3-ročné, že bude preplácať paušál a odbremení samosprávy a vezme si 

túto kompetenciu naspäť. Takže ak sa bavíme o horizonte roku 2025 a 2026, už mesto 

bude mať opäť viac preplatených peňazí v školstve. Čiže to nie je len o výdavku, lebo 

tam sú aj nejaké príjmy. Takisto mestu prišli, pokiaľ viem, pán kontrolór ma možno 

opraví, nejaké 2-2,5 mil. na energie. Nám neprišlo nič MČ. Viem, že cez SK8 sa jedná 

o odpustenie covidových pôžičiek a v štátnom rozpočte má byť aj nejaký balík, ktorý pre 

samosprávy bude určený. Ale tí, ktorí ste v ZMOS-e viete, že tie rokovania prebiehajú 

a každý čaká na štátny rozpočet, čiže prosím naozaj teraz by to chcelo kľud, diskusiu  

o tom, keďže sme na RS, ako kolegyňa správne povedala, že čo teda MČ. Lebo ja som 

tiež musel o 7 a o 10 % navýšiť platy, ale som na tých istých financiách čo som bol v roku 

2022. A keď to poviem mestu, že buďte aj vy na tých istých financiách, tak sme 

vyfarbovaní ako tí, ktorí chcú ublížiť mestu Košice. Čiže keď je zlá finančná situácia, 

pýtam sa že, potrebovali sme bašaveli v Spoločenskom pavilóne pre dôchodcov? Alebo 

potrebovali sme KPK prerobiť, keď je taká zlá situácia? 
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p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Ďakujem pekne za príspevok. Na margo toho vyjednávania 

či už ZMOS-u alebo ostatných inštitúcií. Prebehlo zasadnutie predsedníctva ZMOS-u, 

kde som členkou, bola Veľká rada komory miest a obcí teraz vo Zvolene. A jednoducho 

išli uznesenia s 0,5 mld. požiadavkou na dofinancovanie miest a obcí v budúcom roku. 

Mestá ešte majú počkať na schválenie štátneho rozpočtu a pravdepodobne ešte na daňové 

a ekonomické ukazovatele s tým, že opäť nebude to žiadna sláva a ako postupujú iné 

veľké mestá na Slovensku. Keď som bola na tom predsedníctve som sa ich pýtala, na mňa 

pozerali, akoby som z Marsu spadla, že mestu milióny chýbajú, pretože chýbajú aj inde, 

ale sú to 2 mil., 3 mil., 500 tis. A ako zostavujú rozpočty. A presne ako ste povedali, 

rozpočet nemá právo na nové požiadavky a dokonca z jednotlivých položiek ešte ukrajujú 

o 15 % a potom v apríli jednotlivé položky na základe reálnych čísel dorovnáme 

a upravíme. Čiže nejdú s nijakými nadmernými požiadavkami v jednotlivých svojich 

kapitolách, ako mesto Košice. Nech sa páči, pán starosta Exner.  

 

p. Exner, starosta MČ Košice – Lorinčík:  Ďakujem. Pripomenuli ste mi to pani predsedníčka 

aj pán kolega Lörinc. Áno, sú aj MČ, ktorým dokonca trošku vyhovuje, že sa ide podľa 

financovania z roku 2022, pretože ak by sa uplatnil ten model, ktorý tu bol platný roky 

a zobrali by sa do úvahy stavy obyvateľov na trvalom pobyte, ktorý veľkým MČ takmer 

všetkým klesol, tak nám malým takmer všetkým stúpol. No ale ide sa na základe čísel, 

ktoré boli z roku 2020, čiže sme ukrátení. Pýtam sa pani predsedníčka, bude niečo z tej 

pomoci nám smiešnym malým, ktorí máme 1300 EUR na odvody tento mesiac alebo nie? 

Ďakujem za odpoveď.  

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Ak myslíš teraz FAST CARE, no keď MČ príde o 150 tis. 

menej, čiže o čom sa baviť? Od septembra do decembra s tým nikto ani nerátal, lebo také 

niečo v histórii za 30 rokov existencie samosprávy v meste Košice ani nebolo. Že by 

došlo k takému kráteniu podielových daní, ktoré si už mal narozpočtované. Čiže ak 

primátor bude deklarovať, že doplatí tie finančné prostriedky, sú právoplatné uznesenia. 

26 tis. ide z mojej MČ hneď na dofinancovanie malých MČ. Prišli scenáre, ktoré nikto 

nikdy ani nevedel, že sa s niečím takým stretneme. Nech sa páči, pán starosta Babušík. 

 

p. Babušík, starosta MČ Košice – Dargovských hrdinov: Ďakujem pekne. Ja v súvislosti 

s mojimi predrečníkom, v prvom rade sa budem musieť ospravedlniť lebo o 11:30 budem 

musieť najneskôr odísť a keďže máme tých bodov niekoľko. Viete, že sám som 

predkladal nejaký materiál, ktorý bol diskusiou aj poslednej RS, kde sme sa rozprávali 

a ja by som si dovolil takto v tomto bode ešte predložiť návrh na uznesenie: Rada 

starostov berie na vedomie informáciu o predloženom materiáli v zastupiteľstve mesta 

Košice v súvislosti s optimalizáciou mestských častí. Ďakujem. 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Dáme hlasovať o daniach a potom vysvetlíš, lebo teraz sme 

v samostatnom bode dane. Čiže poďme hlasovať čo sa týka materiálu za dane. Rada 

starostov odporúča mestskému zastupiteľstvu predložený materiál podľa predloženého 

návrhu prerokovať a schváliť. Prosím hlasujme. 

 

Hlasovanie č. 12 -  za: 7, proti: 6, zdržali sa: 5 

(pozn.: výpis z hlasovania je uvedený v prílohe za zápisnicou) 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Konštatujem, že uznesenie nebolo schválené. 

- - - 
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Bod č. 4 

Rôzne 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Čiže pán starosta Babušík, nech sa páči. 

 

p. Babušík, starosta MČ Košice – Dargovských hrdinov: Myslím, že by sme mohli dlho, dlho, 

dlho diskutovať, Aj tak si myslím, že to bude ešte predmetom ďalších stretnutí a v rámci 

diskusie sa nezhodneme na ničom konkrétnom. Preto to uznesenie je, že Rada starostov 

berie na vedomie informáciu o predloženom materiály v zastupiteľstve v súvislosti 

s optimalizáciou mestských častí resp. jeho prípravou.  

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Dobre, ten tvoj materiál, ktorý máš budeš ešte nejak doplniť 

o nejakú dôvodovú správu alebo bude len tá 1 A4?  

 

p. Babušík, starosta MČ Košice – Dargovských hrdinov: Pošlem ešte analýzu z tej Karlovej 

Univerzity.  

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Dobre, ale máš ju prepracovanú na aktuálny stav? Čiže 

koľko stojí tá MČ, ten starosta? Čiže dostanú to MČ alebo nie? Čiže bez nejakej 

dôvodovej správy, dobre. Hlási sa pán starosta Nigut a potom pán starosta Krcho.  

 

p. Nigut, starosta MČ Košice – Ťahanovce: Ďakujem pekne. Pán predkladať, keď môžem 

poprosiť, na ostatnom rokovaní sme sa bavili, že pokiaľ nebudú analýzy nebudeš na to 

tlačiť a predkladať. Tak si sa vyjadril. Poprosím naozaj, kebyže sa dalo, aby si tento 

materiál stiahol. Bavili sme sa aj na tú tému, že ten materiál avizovanej Karlovej 

Univerzity, neviem či to bol len nejaký študentský vtip alebo niečo podobné, lebo 

analýza...fakt neberte ju vážne. Nikto ju doteraz nevidel a my máme zobrať na vedomie, 

že to niekto spracoval? Len navrhujem, aby to predkladateľ stiahol a RS chcem dať 

informáciu, že naozaj malí starostovia rokovali a zhodli sa na tom, že to budú tiahnuť 

inými právnymi krokmi, takže len toľko. A odporúčam nehlasovať za tento návrh. 

Ďakujem pekne. 

 

p. Krcho, starosta MČ Košice – Košická Nová Ves: Ďakujem pekne. Pokiaľ viem, v programe 

na najbližšie zastupiteľstve nie je bod Štatút.  

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Bol prerušený bod do najbližšieho riadneho zasadnutia.  

 

p. Krcho, starosta MČ Košice – Košická Nová Ves: Do najbližšieho, okej. To znamená, túto 

tému chceš Dominik otvoriť, ale čo tam chceš dať? Čiže tie 3 modely znova otvoriť, hej?  

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Čiže Dominik, trváš na tom, ešte raz. Jednak boli tam tie, 

čo sa týka financovania a druhá vec, ktorá súvisí s tými modelmi, ktoré si predložil. Tých 

9, 10 a 11, bez dôvodovej správy, bez košieľky, bez toho, že by sme to prerokovali 

nejakým spôsobom. Čiže bez dôvodovej správy, že teda malá MČ, ktorá si dnes dokáže 

urobiť tú zimnú údržbu, letnú údržbu, správu kultúrnych domov, cintorínov, úradov, plat 

starostu menší ako plat prednostu niekde alebo zástupcu. Pán starosta Krcho, nech sa páči.  

 

p. Krcho, starosta MČ Košice – Košická Nová Ves: Preto sa pýtam, lebo som si pozrel program 

a to tam nie je. A na margo toho, to sa tiež pýtam, pretože okrem tvojich pozmeňovákov, 

tam padlo aj od pána poslanca Vrchotu asi 15 pozmeňovákov. Dominik Karaffa sa ani 
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nedostal ku svojim 5.-6. ohľadom majetkovej komisie. Tak preto hovorím, že keď vložíte 

tento bod, tak či všetci budú tak pripravení, lebo podľa môjho názoru už chaos bol dnes 

s týmto. Ale chaos som ja mal aj s tým, čo dával Marcel Vrchota a Dominik. To znamená, 

ak sa to znova otvorí, podľa mňa to zas bude zmarené celé, lebo odvtedy neprešlo žiadne 

stretnutie alebo nemám informáciu, že by tie pozmeňováky sme videli. Zas to bude chaos 

na chaose a príde procedúra prerušiť, pretože nemáme tie informácie. Nehovorím o tom, 

čo dávaš ty, ale o tých ďalších pozmeňovákoch a je ich niekoľko. A taký materiál, to je 

Štatút o meste Košice, tak príde na rokovanie a je tam pomaly 20 pozmeňovákov? No tak 

je to zle pripravené. Takýto materiál má prísť a rozprávať o ňom možno v malých 

veciach, detailoch, ale v podstate už by to malo byť vyčistené.  

 

p. Babušík, starosta MČ Košice – Dargovských hrdinov: Nebyť toho, že otvorím tento bod, tak 

vy tiež neprídete s tým, že podáte nejakú ústavnú žiadosť. Takže už v tom sme sa 

posunuli, pretože rozprávalo sa tu, že táto novelizácia zákona je v nejakom rozpore podľa 

vás. Rok som o tom počúval, ale až teraz vás to podnietilo k tomu, aby ste spracovali 

materiál a následne ho podali. A teraz týmito krokmi ideme ďalej. A to, čo som 

vysvetľoval na poslednej RS prečo to je spravené takto. Pretože máme 2 roky a na daný 

model budeme viazať všetky ostatné veci, ako je  financovanie a kompetencie. Teraz, čo 

som si našiel články 10 rokov dozadu, o ničom inom sa nerozpráva, iba poďme si 

vyskúšať kompetencie. A 10 rokov sa o tom rozpráva a preskočilo sa zlučovanie. 

Spravme to opačne, navrhnime model, na ten model poďme naviazať všetky ostatné veci. 

Preto som prišiel s takouto myšlienkou, preto Lenka to možno nemá svoju košieľku 

a nejakú svoju dôvodovú správu. Pretože to bude predmetom ďalších rokovaní.  

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Skôr by som čakala, že zabojujeme, tu starostovia veľkých 

MČ, o kompetencie a financovanie. Hlási sa pán starosta Nigut, nech sa páči.  

 

p. Nigut, starosta MČ Košice – Ťahanovce: Faktická poznámka. Nie je pravda, že by sme my 

nereagovali. Hneď sme sa ozývali v médiách. Aj ty, pani predsedníčka si bola v médiách, 

keď sme protestovali proti takýmto praktikám, ktoré robili poslanci v minulom 

parlamente pán Liba a spol. Ústavná sťažnosť sa nedá napísať za 5 dní, takisto potrebujete 

nájsť a združiť 14 starostov, nájsť vhodné termíny, ale aj vhodného advokáta, ktorý to 

urobí. Lebo to nemôžeš urobiť ani ty, ani ja. Na to sú ľudia určení. Naozaj do médií 

a verejnosti boli stále pretlakované iba návrhy, ktoré pripravil buď bývalý primátor, ktorý 

tiež nereagoval a nekomentoval so starostami, to bola len jeho iniciatíva. Takže aj tie 

ďalšie, ktoré sú teraz nazvem to skráteným konaním predložené rovno poslancom, lebo 

to im vyhovuje, kde vzniká konflikt záujmov, že sú poslanci a zároveň starostami. Tak 

v podstate tak sa obchádzajú starostovia malých MČ, musím zdôrazniť, na miestach, kde 

funguje samospráva. Odkedy bola koncipovaná malé MČ, tak ich podielové dane sú proti 

podobným veľkým samosprávam v obciach dvojnásobne, resp. polovičné rozpočty. My 

keď sme nastúpili, naozaj my šetríme od začiatku, od kedy sme nastúpili. My už neviem 

ako máme utiahnuť tie opasky, skôr naopak, my by sme sa mali dožadovať, aby sme 

akceptovali toto, čo naši predchodcovia, prví starostovia na našich pozíciách. Prečítajte 

si, ako to naozaj bolo. Však my sme sa chceli odtrhnúť už dávno, len práve vtedy vznikol 

ten precedens na tých 3000 duší. Lebo keď čakáte návrh od malých MČ, áno, nie je 

problém. Odtrhnite ich od mesta alebo nechajte nás samostatných, rozdeľte si vy, veľké 

MČ ako chcete. Môžeme urobiť aj takýto model. Ďakujem.  

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Nech sa páči pán starosta Lörinc.  
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p. Lörinc, starosta MČ Košice – Sídlisko KVP: Mne sa veľmi nepáči, že sú tu niektorí 

starostovia osobní. Pán Babušík to predkladá veľmi vecne, na nikoho neútočí a ja 5 rokov 

počúvam tie isté argumenty, ktoré tu sú. Pán Nigut, za 5 rokov ste neprišli ani s jedným 

návrhom. Pán Babušík prišiel s návrhom, bolo to predložené do zastupiteľstva. Tam sa 

povedalo, že je to nerýchlo. Odvtedy, pán Babušík, koľko starostov malých MČ prišlo  

na rokovanie o tvojom návrhu? Alebo ti písalo, že chce rokovať? A ďalšia vec, bolo 

povedané, že to odročme. Bolo to odročené do rokovania najbližšieho zastupiteľstva, 

ktoré je teraz a v programe to nevidíme. Čiže opäť ďalšia obštrukcia. Pochopte, že s kým 

máme jednať, keď vždy narážame na obštrukciu. Zároveň jednáme v medziach platnej 

právnej úpravy. Ak by bola iná platná právna úprava jednali by sme inak, ale platná 

úprava hovorí, že má to ísť do MZ, ktoré rozhodne a potom to ide na hlasovanie RS, ktoré 

má právo veta. Treba si uvedomiť, že zákon to stanovil tak, Liba sa so mnou tiež nebol 

radiť, tiež sa mi nepáči návrh zákona, že má hlasovať mestský parlament, potom je právo 

veta RS. Keď prídete vy, starostovia malých MČ, že sa chcete odtrhnúť alebo že zrušiť 

veľké MČ, ja o tom budem hlasovať. Jednoznačne vyplýva z analýzy, aj po vzore Dánska 

a všade po svete, že malé celky nie sú dobré na manažment.  

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Nech sa páči, pán starosta Nigut máš slovo. 

 

p. Nigut, starosta MČ Košice – Ťahanovce: My chceme niečo vylepšiť, môžeme dať ten návrh 

Ty si pán kolega Laco povedal, že vy budete hlasovať. No veď to človeka vytočí, že vy 

budete hlasovať o nás, o našich malých MČ bez toho, že by bolo referendum. Však keď 

sme v demokratickej krajine. Ja som aj minule povedal, zvolám verejné zhromaždenie. 

Choďte predstaviť našim občanom, že budú musieť prísť hore kopcom na Americkú 

triedu a tam sa dožadovať, že poďte nám poodhŕňať sneh, lebo napadalo. O praktických 

veciach sa poďme baviť.  

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Pán starosta Balčík nech sa páči.  

 

p. Balčík, starosta MČ Košice – Kavečany: Ďakujem pekne za slovo. Dominik, ako toto nebolo 

v programe dnešného rokovania RS. Je to tak, hej? Teraz si navrhol nejaké uznesenie, že 

akože čosi berieme na vedomie. Predtým, keď si to predložil na MZ, bola RS a hovorili 

sme, že to bude ako samostatný bod, tu na RS. Kde si to starostovia, ktorých sa to 

bezprostredne týka prejdeme ten tvoj návrh. Následne prišla požiadavka od Laca Lörinca 

na 211, od Igora Petrovčika, kde sa zháňajú nejaké informácie, dáta, aby sme vedeli ten 

materiál, o ktorom máme rozhodovať, aby sme ho mali nejak analyzovaný. Dôvodová 

správa, ktorá k tomuto chýba, príčina kvôli čomu sa to deje a ten najlepší model, ako ho 

nájsť, diskutovať. Toto tam nie je, neexistuje. Tie administratívne celky, ja nehovorím, 

že sú zle, ale nehovorím, že sú ani dobre. Pretože dôvody prečo ten model je najlepší  

alebo ten model, to nevie nikto z nás povedať. Určite nebudeme všetci so všetkým 

súhlasiť, každý hľadá tú optimálnu variantu riešenia, lebo cieľom je asi fektívne 

hospodáriť, šetriť peniaze mesta Košice. Myslím si, že si to zaslúži takúto diskusiu 

a máme tu aj RS, tak majme z neho nejaké diskusné fórum, kde môžeme povedať svoje 

názory a aj nejaké výstupy a naplánujme si jednu RS, ktorú budeme venovať tejto téme. 

A potom sa to predloží  na zastupiteľstvo na rokovanie a rozhodovanie. Ďakujem pekne.  

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Nech sa páči pán starosta Babušík. 

 

p. Babušík, starosta MČ Košice – Dargovských hrdinov: Áno, nebolo to súčasťou bodu 

rokovania, ale ja viem, že či náhodou niekto z ďalších kolegov, nemusí to by za náš klub, 
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nedoplní opäť bod Štatútu do zastupiteľstva mesta? A čo v takom prípade? Viete veľmi 

dobre, že na poslednom zastupiteľstve bolo, že bod je prerušený do ďalšieho riadneho 

zastupiteľstva. A keď to neotvorím ja, ja to nemusím otvárať. Môže to otvoriť niekto iný, 

ale tie veci tam už sú predložené, preto som dal takéto uznesenie: Rada starostov berie  

na vedomie informáciu o predloženom materiáli v zastupiteľstve mesta Košice 

v súvislosti s optimalizáciou mestských častí.  

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Prosím hlasujme.  

 

Hlasovanie č. 13 -  za: 5, proti: 9, zdržali sa: 4 

(pozn.: výpis z hlasovania je uvedený v prílohe za zápisnicou) 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Konštatujem, že uznesenie nebolo schválené. 

- - - 

 

Bod č. 2 - pokračovanie 

Materiály prerokované na Mestskej rade v Košiciach dňa 22.11.2023, zaradené  

na najbližšie riadne zasadnutie MZ  

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Budeme opäť pokračovať materiálmi z MR: 

 

6. Návrh zmien Všeobecne záväzného nariadenia mesta Košice č. 229 o miestnej dani  

za ubytovanie 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Materiál už bol na mimoriadnom rokovaní mesta,  

z 2,5 EUR na 3 EUR-á. Navýšenie má byť nejakých 240 tis. do rozpočtu mesta. Otváram 

rozpravu v tomto bode. Dobre, nechce nikto nič, tak uzatváram rozpravu a dávam 

hlasovať o návrhu na uznesene: Rada starostov odporúča mestskému zastupiteľstvu 

predložený materiál podľa predloženého návrhu prerokovať a schváliť. Prosím hlasujme. 

 

Hlasovanie č. 14 -  za: 15, proti: 0, zdržali sa: 2 

(pozn.: výpis z hlasovania je uvedený v prílohe za zápisnicou) 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Konštatujem, že uznesenie bolo schválené. Budeme 

pokračovať materiálmi z MR a otváram spoločnú rozpravu k bodom:  

 

11. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Košice o poplatku za znečisťovanie 

ovzdušia malým zdrojom znečisťovania ovzdušia na území mesta Košice, 

12. Návrh na zmenu Štatútu mesta Košice v súvislosti so zmenou zákona č. 401/1990 Zb.  

o meste Košice a zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí, 

13. Informácia o stave spracovania nového územného plánu pre mesto Košice, 

14. Informácia o náprave záberu poľnohospodárskej a lesnej pôdy v ZaD ÚPN HSA Košice 

2011, 

15. Stanovenie výšky nájomného v obecných bytoch vo vlastníctve mesta Košice – na 

Sídlisku Luník IX a Na Demetri 1 – 6, 

16. Odpočet plnenia stratégie mestských podnikov  a Informatívna správa o činnosti 

konateľa  a riaditeľa BPMK s.r.o. - plnenie uznesení Mestského zastupiteľstva 

v Košiciach, 

17. Vyhodnotenie členstva mesta Košice v združeniach a organizáciách za rok 2022, 

18. Informácia o Operačnom pláne zimnej údržby na sezónu 2023 -2024, 
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19. Zmluva o dopravných službách vo verejnom záujme v mestskej hromadnej doprave v 

Košiciach na roky 2024 – 2033, 

20. Informácia o výsledku kontroly NKÚ SR „Účinnosť zavedenia objektívnej 

zodpovednosti a efektívnosti jej fungovania č. KA-029/2023/1090“ v organizácii Mesto 

Košice, 

21. Informácia o príprave a podaní Žiadosti o poskytnutí príspevku mechanizmu – Plán 

Obnovy  pre projekt „Spoločná cestička pre chodcov a cyklistov Gemerská-Rastislavova 

ulica“, 

22. Petícia za zmenu názvu Námestia osloboditeľov v Košiciach, 

23. Návrh na schválenie spolufinancovania projektov základných škôl v zriaďovateľskej 

pôsobnosti mesta Košice v rámci Programu Slovensko na základe výzvy zameranej na 

modernizáciu a rekonštrukciu školských budov, 

24. Návrh na schválenie investičného zámeru v areáli MŠ Hečkova 13 Košice, 

25. Odňatie nehnuteľného majetku mesta zo správy Centra voľného času, Orgovánová 5, 

Košice a zmena jeho účelového určenia, 

26. Odňatie  pozemkov a časti objektu  v  k. ú. Severné Mesto zo správy Mestskej časti Košice 

- Sever a následné zverenie do správy Správe mestskej zelene v Košiciach a zabezpečenie 

výkonu správy Bytovým podnikom mesta Košice, s.r.o., 

27. Zverenie nehnuteľného majetku mesta v k. ú. Luník (bytové domy, stavby, pozemky a ich 

príslušenstvo) do správy Mestskej časti Košice-Luník IX - pokračovanie rokovania o 

prerušenom bode, 

28. Zmena výšky nájmu za pozemky prenajaté Mestským lesom Košice a. s.,  

29. Objekt bývalého kina Družba – plnenie nájomnej zmluvy - 2023, 

30. Zverenie pozemkov C KN parc. č. 1152/9, C KN parc. č. 1152/10, E KN parc. č. 364/501 

a stavby „Spevnené plochy Furčianska ul.“ v  k. ú. Košická Nová Ves do správy Mestskej 

časti Košice – Košická Nová Ves, 

31. Zmena spoluvlastníckych podielov odčlenením pivníc z nebytového priestoru (bývalého 

CO krytu) v dome na ul. Obrancov mieru  12,14, 

32. Určenie spôsobu prevodu pozemku pod časťou stavby  k. ú. Skladná pre Ing. Tomáša 

Marištiaka, 

33. Určenie spôsobu prevodu pozemku v k. ú. Košická Nová Ves v lokalite medzi Zelenou 

stráňou a ul. Na Doline formou priameho predaja. 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Chce niekto samostatné hlasovanie k nejakému bodu? Lebo 

budeme hlasovať en block a potom prejdeme ešte na body, ktoré boli zaradené do MZ ale 

neboli prerokované na MR, ktorá ešte len bude k týmto bodom zasadať a RS už nebude 

pravdepodobne sa schádzať, tak aby sme si to prešli. Bol tu ešte jeden bod programu, pán 

starosta Šaňa, teba sa týka MČ Luník IX, čo sa týka počtu navýšenie na maximálnu sumu 

nájomných bytov, ktoré máte v MČ. Tam je 240 bytov + Demeter + tam máte, že by ste 

chceli do správy byty. Čiže vysvetli mi ty, ako starosta, aký dôvod vás vedie k tomu, že 

by ste chceli všetky tieto byty spravovať a prevádzkovať. Máte na to personálne kapacity, 

finančné kapacity? Niečo k tomu. A keď ste si pozreli, koľko platia nájomné za jednotlivé 

byty je to 18-19 EUR. Čiže to navýšenie, aj keď je v prieme 19,90 na 1 byt. Nech sa páči, 

stručne sa vyjadri k tomuto bodu a potom dám en block hlasovať.  

 

p. Šaňa, starosta MČ Košice – Luník IX: Áno, ďakujem za slovo. Čo sa týka toho nájomného, 

to sú za byty, ktoré spravuje BPMK, nie byty, ktoré vlastní MČ. My máme úplne iné 

nájomné za byt, je to oveľa vyššie a my za tie peniaze, resp. z fondu opráv, opravujeme 

tieto bytové domy. Je tam dôkaz toho, že tých n160 bytov máme plne funkčné, ktoré 

nefungovali. Ani voda, ani elektrina, všetko je na kreditný systém, opravovali sa strechy. 
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Veľa vecí sa urobilo a takú predstavu máme aj s tými ostatnými bytmi, ktoré by sme 

chceli prevziať nie do správy. Upozorňujem na to, že včera išlo stanovisko miestneho 

zastupiteľstva na mesto Košice, kde sme podali, že odmietame správu bytov na MČ, ale 

držíme sa pôvodnej žiadosti, chceme to do majetku, chceme to odkúpiť za osobitný zreteľ 

za 100 tis. EUR, na ktorý si MČ zoberie aj úver. Vyjadril sa k tomu aj mestský kontrolór, 

že áno, môžeme. Pretože nám správa nepomôže, my chceme rozbehnúť prestupné 

bývanie a tie procesy budú zdĺhavé. Jednoducho tie byty musíme komplet opravovať, 

pretože v minulosti, keď prišiel návrh, že tieto byty sú v zlom stave, že je narušená statika, 

čo nebola, ale zbúrali bytové domy. My to nechceme, my chceme pracovať, chceme ich 

opravovať, čo dodnes sa nerobí. Ani mesto Košice nerobí ako vlastník bytov, ani správca 

bytového podniku. Sú vo veľmi zlom stave, ľudia sú tam bez vody, majú tam 2-krát denne 

regulovanú vodu, čiže sú v zlých podmienkach. A všetci si platia, tam nie sú žiadni 

neplatiči. Áno, sú niektorí, to je možno 5 % z celého celku. V našich bytoch všetci platia, 

máme 100 % platičov, takže dosiahli sme takýto stav a chceme v tom ďalej pokračovať. 

A ľuďom, ktorí bývajú v bytoch BPMK chceme zlepšovať podmienky. Nie sú vyrovnané 

tie podmienky a ľudia chcú žiť v lepších podmienkach. My to dokážeme urobiť, ukázali 

sme to doteraz, že vieme lepšie spravovať a chceme investovať do toho majetku. My 

dokonca dávame návrh na odkúpenie s tým, že predkupne právo bude za tú istú cenu, aj 

keď za niekoľko rokov tam zainvestujeme veľa peňazí. Keď by došlo k tomu, že je 

potrebné ich vrátiť mestu, tak len za tých 100 tis. EUR.  

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: A koľko bytov by ste zobrali za tých 100 tis. EUR? Tých 

240 alebo menej?  

 

p. Šaňa, starosta MČ Košice – Luník IX: To je 220 bytov. Čiže odstupujeme od toho zámeru, 

ktoré chcelo mesto, my sme pôvodný návrh dali odkúpenie. Čiže žiadame o odkúpenie 

ako hodný osobitný zreteľ za 100 tis. EUR, keďže mesto má takú zložitú situáciu. Nielen 

získajú 100 tis. EUR, ale dokonca získa ročne nejakých 70 tis. EUR, ktoré ušetrí pretože 

prispieva BPMK za správu týchto bytov. A dokonca vyberú možno aj 100 tis. EUR  

od obyvateľov nájomné, ktoré možno 10 % investujú do tých bytov, len na tie mimoriadne 

údržby, ktoré musia. Ale nič sa tam nerobí, na rozdiel od nás. Vieme to aj zdokladovať 

a dávame záruku, že vieme udržať takýto stav. Ďakujem. 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: A sú nejaké záväzky na týchto bytoch? Voči BPMK.  

 

p. Šaňa, starosta MČ Košice – Luník IX: Ak sú záväzky, ktoré dlhujú obyvatelia, ktorí tam 

bývajú v tých bytoch, tak to nevieme vysporiadať. Sú záväzky, ktoré už ľudia, ktorí 

dlhujú už tam nebývajú. A sú premlčané. S týmto by sa malo už dávno mesto 

vysporiadať.  

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Čiže tie záväzky, ktoré sú na tých bytoch, kotí nájomcovia 

tam bývajú vysporiadate vy, ako MČ s nimi a dáte to BPMK alebo ako je to tam 

doriešené? 

 

p. Šaňa, starosta MČ Košice – Luník IX: To by sme ako MČ vysporiadali nejakým spôsobom, 

ale musia preukázať, že tie dlhy sú naozaj tých, ktorí tam teraz bývajú.  

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Dobre, ďakujem veľmi pekne. Nech sa páči pán starosta 

Krcho.  
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p. Krcho, starosta MČ Košice – Košická Nová Ves: Ďakujem pekne. Úvodom poviem, že si 

vážim prácu Marcela, ktorú robí. Avšak otázky, ktoré teraz dám, budú určite na stole. 

Jedna z nich je, máme tu aj pána kontrolóra, keď si dobre pamätám tie záväzky sú niekde 

na úrovni 350-400 tis. EUR. To znamená, že ak si Luník IX vezme do správy, do majetku 

tak si berie aj dlh 350 tis., ktorý by mal vyplať BPMK. To je jedna vec a predaj osobitný 

zreteľ 1 EUR-o v tejto situácii, Marcel no netrúfam si povedať, že keď 220 bytov sa predá. 

Podľa mňa Dominik Karaffa vyskočí z kože a neprejde to cez majetkovú komisiu. Lebo 

reálne za 100 tis. predať 220 bytov, trošku obávam sa toho, že možno treba nájsť iný 

spôsob, iný systém, aby to prešlo. Nie tento, že osobitný zreteľ, niečo iné by som v tom 

hľadal. Nechcem, aby to zaniklo, bol by som rád, keby si sa o to staral. Čiže treba nájsť 

ten najlepší model. Lebo reálne keď sa povie, že sa ide predať 220 bytov za 100 tis., tak 

správny hospodár, neviem či by to hneď kontrolór nenapadol, lebo podľa mňa to nie je 

efektívne a rentabilné. A tie straty mesto čo tam má, ale potom ich už nebude mať, keď 

sa toho zbaví, predá to, tak už nebude sa kumulovať ten náklad, ktorý tam každý rok je 

a sa vyšplhá na úroveň 500 tis. až 1 mil. EUR. Ďakujem.  

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Dobre, ďakujem pekne. Hlási sa pán kontrolór. 

 

p. Gallo, hlavný kontrolór mesta: Ďakujem pekne. Je to zmenená filozofia oproti tomu 

materiálu, ktorý bol predtým predmetom rokovania aj MR aj MZ, ale treba si uvedomiť 

spravuje mesto teraz efektívne tento bytový fond? Nakladá s majetkom, ktorý má  

v MČ Luník IX hospodárne a účelne? Ten technický stav bytov sa neustále zhoršuje, 

záväzky sa zvyšujú. Tak je namieste zvážiť tento návrh pána starostu s tým, že naozaj 

tam môže byť niekoľko problémov. Napríklad problém môže byť ten, že nemáme 

schválený nový štatút, tzn. nereagujeme na zmeny Zákona o majetku obcí. Čiže už to je 

prvý problém, ktorý treba prekonať. Druhý problém je ten, naozaj, akým spôsobom  

k tomu pristúpiť, že mesto zarobí na tomto majetku alebo že mesto ušetrí na nakladaní  

s týmto majetkom? Tento problém je taký istý ako pri hybridných bytoch a vidíte, že ani 

s hybridnými sa nevieme vysporiadať a výsledok je ten, že mesto ich opraví za 20-30 tis. 

a nakoniec ich doslova prenajíma za symbolickú cenu. Ja v tomto nevidím rozdiel. Akurát 

rozdiel je ten, že financie vynaloží MČ na opravu a rekonštrukciu týchto bytov. A čo sa 

týka pohľadávok BPMK za nezaplatené nájomné a ďalšie služby spojené s bývaním, 

vedel by som si predstaviť aj riešenie, pokiaľ by súhlasila s tým MČ formou postúpenia 

pohľadávky na MČ. Ďakujem. 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Ďakujem pekne. Pán starosta Ténai, nech sa páči. 

 

p. Ténai, starosta MČ Košice – Sever: Dobrý deň prajem všetkým. Ja som chcel presne na to 

upozorniť, čo vravel aj pán kontrolór, my nemáme odsúhlasené na meste v rámci štatútu 

zásady hospodárenia s majetkom mesta aktuálne. Čiže aj mení sa tá filozofia. Pokiaľ 

viem, na niektorých komisiách bola aj prerokovaná tá požiadavka napr. na sociálnej 

komisii, ktorá odsúhlasila to danie do správy alebo sa rokovalo o tom. Viem, že sa 

rokovalo o tom aj na BPMK. Čiže tieto informácie bude treba potom pozbierať a keď je 

to komplet nová filozofia, bude to treba úplne od začiatku si prejsť. Lebo v podstate 

predaj majetku je iný, ako keď ho dáme niekomu do správy. A musíme sa vrátiť k tomu 

a pravdepodobne bude potrebné na najbližšie zasadnutie MZ doložiť naspäť bod štatútu, 

aby sme mohli odsúhlasiť zásady hospodárenia s majetkom obcí. Čo nás viaže vlastne 

zákon. Čiže k tomu sa musíme vrátiť a od 1. novembra by sme vlastne mali prijať tie 

zásady, pretože nielen mesto, ale aj napr. za svoju MČ nemám prijaté zásady 
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hospodárenia s majetkom, pretože spravujem mestský majetok a nemôžem nastaviť tie 

podmienky prípadných ďalších nájmov alebo podmienok, lebo nemám podľa čoho.  

 

p. Krcho, starosta MČ Košice – Košická Nová Ves: Áno, ale vieme, že tento bod nie je na MZ. 

Čiže to sa presúva asi až na ďalší rok, tým pádom to porušenie zákona bude pretrvávať aj 

ďalej a nepohneme sa ani s týmito vecami. Nachvíľu zastupujem pani predsedníčku, 

potrebovala si odbehnúť. Čiže ak nikto nič nemá k týmto bodom, tak uzatváram diskusiu 

a návrh na uznesenie: Rada starostov odporúča mestskému zastupiteľstvu materiály 

v bodoch č. 11 až 33 prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. Prosím hlasujme.  

 

Hlasovanie č. 15 - za: 15, proti: 0, zdržali sa: 1 

(pozn.: výpis z hlasovania je uvedený v prílohe za zápisnicou) 

 

p. Krcho, starosta MČ Košice – Košická Nová Ves: Konštatujem, že uznesenie bolo schválené. 

Teraz by sme prešli k materiálom, ktoré sa týkajú MZ:  

 

16. Návrh VZN mesta Košice o regulácii niektorých hazardných hier 

 

p. Krcho, starosta MČ Košice – Košická Nová Ves: Nech sa páči, pán starosta Ihnát. 

 

p. Ihnát, starosta MČ Košice – Sídlisko Ťahanovce: Dobre ďakujem pekne za slovo. Kolegyne, 

kolegovia, čo sa týka toho hazardu pani predsedníčka tam navrhovala, že vzdialenosť  

od tých herní 200 m od seba. Predtým bolo tak, že 200 m od školského alebo 

predškolského zariadenia. No je to úplný nezmysel podľa môjho názoru, lebo  

napr. na Sídlisku Ťahanovce máme 2 herne hneď pri sebe, 40 m od seba. Majú normálne 

akreditáciu, majú tú licenciu schválenú, ale teraz si neviem predstaviť, že keď príde 

o licenciu, čiže ktorá z nich končí vlastne. Čiže tých 200 m nespĺňajú. Úplný nezmysel, 

či už likvidácia z podnikania. Už akokoľvek sa na to pozerám , kto chce hrať tú ruletu, 

hrať bude a pôjde pre mňa za mňa aj do online priestoru a bude si hrať čo chce. To je jeho 

slobodné rozhodnutie. Takže keď, tak sa môžeme pozerať aj na to, že tá MČ z toho niečo 

má, nejaký príjem. Zoberme si Staré Mesto, Džungľa. Malá Džungľa má okolo 100 tis. 

príjem z toho, My máme okolo 40 tis. napr. príjem, ale tiež nie je zanedbateľný príjem tej 

MČ. Takže sa pozeráme aj na podnikanie tých podnikateľov, ktorí tam majú ľudí a museli 

by ich prepustiť.  Takže ja nesúhlasím s tým a budem hlasovať proti tomu návrhu. 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Treba si povedať, hovoríme o horizonte 5-10 rokov. Čiže 

nie dnes. Toto si čistíme postupne a je to určitá cesta nepodporovania hazardu. My ho 

nerušíme, im licencie dobehnú, aby sme nevytvárali nejaké getá, zhluky takýchto 

zariadení. Umožňuje to zákonodarca, to je v legislatíve. Toto nie je výmysel mesta 

implementovať do VZN miest a obcí. Áno, účinnosť nadobudne, ale im musí dokončiť 

právoplatná licencia, ktorú mali vydanú. Čiže im sa nezruší to podnikanie zajtra, o rok, 

o dva. Toto isté platí v Čechách, v iných mestách. Dokonca v Bratislave je úplne 

zakázaný hazard. Pani starostka Súkeníková. 

 

p. Súkeníková, starostka MČ Košice - Juh: Ďakujem veľmi pekne za slovo. Tuná sa píše, ak tak 

ustanoví obec VZN herňa nesmie byť umiestnená vo vzdialenosti menej ako 500 m  

od školy, sociálnych zariadení atď. Keď si urobíme kružnicu v meste, tak prídeme na to, 

že nemáme na to priestor. My vytlačíme komplet hazard z mesta, tým stratia aj 

podnikanie, aj turizmus. Tým stratia aj MČ na príjmoch z dane za hazard. Ja si myslím, 
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že veľmi zlé riešenie. A kto chce, tak ten si aj tak pôjde zahrať do Prešova alebo  

do zahraničia alebo online. Takže zlikvidujeme mesto. Ďakujem.  

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Nech sa páči, pán starosta Krcho.  

 

p. Krcho, starosta MČ Košice – Košická Nová Ves: Faktická poznámka. Ďakujem pekne. 

Každopádne si nemyslím, že mesto Košice stojí na poplatkoch z herní. Ale okej, MČ  toho 

majú príjmy, veď aj naša. Mňa skôr zaujíma v tej dôvodovej správe, tak tu sa hovorí 

vzdialenosť 500 m od školy, školského zariadenia, zariadenia sociálnych služieb, 

sociálnej ochrany detí a sociálnej kurately, zariadenia pre liečbu nelátkových závislostí, 

ubytovania mládeže. Nič viac, nič menej. To znamená, toto VZN je o tom, že menej ako 

500 m od týchto nesmie byť herňa. Ale potom, osobitná časť zrazu sa píše, že 

vzdialenosťou sa rozumie vodorovná vzdialenosť medzi budovou, v ktorej je umiestnená 

herňa a najbližšou budovou, v ktorej je umiestnená iná herňa a budovou školy atď.  

V5-ke medzi A, B, C, D, E sú školské zariadenia, vzdelávacie a ubytovňa mládeže a tam 

zrazu do toho sa vpichlo slovíčko tá iná budova herňa 500 m. Čo si myslím, že toto treba 

len z tohto bodu vylúčiť a s tým ostatným ja nemám problém.   

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Dobre ďakujem pekne. Nech sa páči, pani Súkeníková 

a potom pán Ténai.  

 

p. Súkeníková, starostka MČ Košice - Juh: Faktická poznámka. Ešte by som chcela faktickú 

poznámku na tú dôvodovú správu. Nevidím žiadnu dopadovú štúdiu, že čo to môže 

priniesť pre mesto Košice, keď schválime takéto VZN. Ďakujem. 

 

p. Ténai, starosta MČ Košice – Sever: Ďakujem za slovo. Ja len jednu poznámku teraz smerom 

k Mišovi Krchovi. Ja som poslanec MZ, nielen starosta MČ Sever, ale poslanec za Sever, 

Kavečany a Džungľu a riešili sme tu hazard pred nejakým časom a som sa rozprával 

s pani starostkou, ktorá je dneska ospravedlnená. A sme sa bavili práve o príjmoch  

MČ Džungľa, ktorá má na podielových daniach niečo cez 100 tis. EUR a z hazardu má 

tiež nejakých 100 tis. lebo je tam to veľké kasíno Rebuy Stars a ja si skutočne neviem 

predstaviť, že by sa ustrihlo 50 % z rozpočtu do budúcna. Nehovorím, že tam je škola 

alebo škôlka, ale pre niektorých je to významný zdroj príjmov. Ja napriek tomu, že som 

výraznejšia, väčšia MČ Sever, mám z príjmov za hazard možno nejakých 10-15 tis. Čiže 

nie je to nejaký výrazný príjem, ale napr. musím povedať, že si viem predstaviť 

umiestnenie nejakého kasína alebo niečoho na Bankove alebo v smere na Jahodnú. 

A skutočne si myslím, že je potrebné to dať do nejakej vzdialenosti, možno aj väčšej  

od škôl a škôlok, aby sa tá bezpečnosť tých detí dosiahla. Ale my nevieme zabrániť tomu 

hazardu v tom online priestore a z toho potom nič nemáme. Čiže ja len ako takto na margo 

toho by som povedal, že pre niektorých je to dosť dôležitý zdroj príjmu. Ďakujem. 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Nech sa páči, pán starosta Krcho.  

 

p. Krcho, starosta MČ Košice – Košická Nová Ves: Faktická poznámka. Ďakujem pekne. Nebol 

som vtedy ešte poslancom, ale matne si spomínam, keď sa tento bod prerokovával a bola 

to búrlivá debata. Myslím, že to bolo aj niekoľkokrát prerušené, ale bol tam jeden návrh, 

že ak sa majú zrušiť herne v niektorých MČ, kde príjmovú časť rozpočtu tvorí podstatnú 

časť, ako je to v Džungli, tak bolo tam uznesenie, resp. návrh, že keď k tomu dôjde mesto 

Košice bude v priebehu niekoľkých rokov, nahrádzať tieto výpadky z príjmov, ktoré budú 
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mať. Aby to nebolo skokové, nárazové a po dobu 5 rokov. Čiže možno aj toto je systém, 

spôsob do budúcna. Ďakujem.  

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Aby sme to uviedli na správnu mieru. Tento materiál 

nehovorí o rušení herní. Hovorí o tom, že ak do budúcna budú vznikať nejaké ďalšie 

zariadenia, aby tá minimálna vzdialenosť bola od tých škôl, školských inštitúcii, vieme 

čo to prináša, kostolov, sociálnych zariadení 500 m. Čiže tá vzdialenosť od tých 

najzraniteľnejších skupín by bola 500 m. Dobre, uzatváram rozpravu k tomuto bodu. 

Návrh na uznesenie:  Rada starostov odporúča predmetný materiál mestskému 

zastupiteľstvu podľa predloženého návrhu prerokovať a schváliť. Hlasujme.  

 

Hlasovanie č. 16 - za: 5, proti: 2, zdržali sa: 9 

(pozn.: výpis z hlasovania je uvedený v prílohe za zápisnicou) 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Konštatujem, že uznesenie nebolo schválené. Sú tu potom 

ďalšie body: 

 

14. Návrh na zmenu VZN mesta Košice č. 221 o výkone správy pri osobitnom užívaní 

 miestnych a účelových ciest, 

15. Zámer vyhlásenia obchodnej verejnej súťaže na nájom parkovacích plôch. 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Tieto materiály ešte neboli prerokované na MR, takže 

pravdepodobne ešte asi bude MR. Chce niekto niečo k týmto materiálom? Ak nič, dávam 

hlasovať o návrhu na uznesenie: Rada starostov odporúča mestskému zastupiteľstvu 

podľa predloženého návrhu prerokovať a schváliť predložené materiály. Hlasujme. 

 

Hlasovanie č. 17 - za: 13, proti: 0, zdržali sa: 3 

(pozn.: výpis z hlasovania je uvedený v prílohe za zápisnicou) 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Konštatujem, že uznesenie bolo schválené. 

- - - 

 

Bod č. 4 - pokračovanie 

Rôzne  

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Ja by som vás kolegovia, kolegyne chcela veľmi pekne 

poprosiť ako predsedníčka RS. Blížia sa Vianoce, taký čas možno zmierenia, skľudnenia, 

porozmýšľania a nielen o práci ale aj o živote, o všetkom. Aby sme naše vzťahy medzi 

sebou nejakým spôsobom vylepšili. Ja úprimne, za 9 rokov som také niečo nezažila, aby 

sme sa merali, kto je lepší/horší  starosta. Každý jeden je dobrý a schopný starosta. Toto 

nám ukázali naši voliči vo voľbách. Mnohokrát mnohí opakovane získavate mandát a to 

znamená, že ste najlepší, lebo ste zvolení z tých, ktorí tam kandidovali v danom čase. 

Čiže naozaj úprimne zo srdca zmiernime naše vzťahy, komunikáciu, rešpekt, úctu. Sme 

kolegovia, partneri. My nie sme nepriatelia, aby sme sa lynčovali po sociálnych sieťach, 

kto ako hlasoval, fotili sa navzájom, urážali sa dokonca, vypisovali proti sebe nezmysli 

a hlúposti. Nie je v meste väčšia sila ako my, keby sme sa len držali, vzájomne 

podporovali. Keď má niekto niečo lepšie, učme sa. Pre mňa veľakrát bola MČ Západ 

vzorom, pán Hlinka bol pre mňa veľakrát vzorom. Inšpirovala som sa v rámci 

starostovania, aby ten človek makal, pracoval na sebe. Preto ak môžem vás všetkých takto 

poprosiť, tie naše vzťahy medzi sebou treba akýmsi spôsobom naštartovať, zmeniť, 



28 

 

zlepšiť. Takže želám vám všetkým krásne Vianoce, vidíme sa na MZ. Možno ešte trošku 

budeme bojovať, ale podporujme sa. Nebojujeme proti sebe. Ešte pani starosta 

Puzderová.  

 

p. Puzderová, starosta MČ Košice – Šebastovce: Ďakujem pekne. Škoda, že odišli mladý 

kolegovia starostovia, že to nepočuli. Lebo nikto tu proti nikomu nechce bojovať, nikto 

sa s nikým nechce hádať. Len tak ako si povedala, treba trošku úcty vzájomnej a treba sa 

počúvať. Takže ďakujem ti, že si to povedala. Tak vám prajem tiež pekné sviatky, 

pokojné, pohodové, aj keď určite budeme mať starosti, problémy. Nech nám nepadá sneh, 

nech nemusíme riešiť údržbu a možno ich aj šťastlivo prežijeme. Nechcela som to 

rozoberať, len neviem ako budeme riešiť informáciu pre mesto ohľadom odpadu 

a evidencie obyvateľov. A sme sa tomu nevenovali, tak aby sme boli nejakým spôsobom 

jednotní. Ďakujem pekne, pekné sviatky všetkým. 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Ďakujeme pekne. Ešte kým ukončím rokovanie, lebo je to 

dôležitá vec. To stanovisko prišlo aj nám už, my sme ešte požiadali o jedno stanovisko 

CUBS, aby sme to mali podložené nimi, ktorí nám robia GDPR a všetky tie veci. Čiže ak 

nám príde od nich, tak z tej databázy, nie z REGOB-u v určitom formáte by sme mestu 

na konci dňa poskytli tieto informácie, pretože to stanovisko z ministerstva sme dali 

rozanalyzovať, ale smeruje k tomu, že z toho registra evidencie, ktorý spravuje MČ môže 

poskytnúť informácie. Takže my za Jazero tie informácie poskytneme.   

- - - 
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Záver rokovania 

 

Predsedníčka Rady starostov v Košiciach Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová vyhlásila 

17. rokovanie Rady starostov v Košiciach za ukončené. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová 

 predsedníčka Rady starostov 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zápisnica vyhotovená dňa: 05.01.2024 

Zapisovateľka: Mgr. Nastasia Andrejkovičová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

 

p. Monika Puzderová............................................................... podpísala dňa: 18.01.2024 

 

 

Ing. Anna Súkeníková.............................................................. podpísala dňa: 19.01.2024 
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Zasadnutie č. 202314 - 17. zasadnutie Rady starostov Dňa: 07.12.2023  09:17

Titul Meno PriezviskoRiadok Karta

( Poznámka: Uznesenie - doplnenie bodu 3 - Krizova situacia v meste Košice )

Strana: 1 / 1Mesto Košice

VÝSLEDOK HLASOVANIA č. 1 - BOD č. 0. - Otvorenie, zistenie prítomnosti poslancov a schválenie
programu zasadnutia MZ, určenie overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie

Hlasoval(a)Strana

PhDr. Dominik Babušík1 0 NEPRÍTOMNÝ
JUDr. Martin Balčík2 2 ZA
František Beer, M.M.3 19 ZA
Damián Exner4 4 ZA
Mgr. Ing. Miloš Ihnát5 6 ZA

RNDr. Peter Kavuľa6 7 ZA
Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová7 8 ZA
Ing. Michal Krcho8 9 ZA
Ing. Gabriel Krištof9 10 ZA
Roland Lacko10 11 ZA

Mgr. Ladislav Lörinc11 0 NEPRÍTOMNÝ
Ing. Viktor Mikluš12 13 ZA
Ing. Ján Nigut13 14 ZA
Ing. Daniel Petrík14 0 NEPRÍTOMNÝ
Ing. Igor Petrovčik15 16 ZA

Monika Puzderová16 17 NEHLASOVAL
Ing. Anna Súkeníková17 5 ZA
PhDr. Marcel Šaňa18 18 ZA
Mgr. Ing. Adriana Šebeščáková Balogová19 0 NEPRÍTOMNÝ
Ing. František Ténai, MBA20 20 ZA

Ing. Peter Tomko21 21 ZA
Mgr. Marcel Vrchota22 0 NEPRÍTOMNÝ

10
01616

22
6

ZA HLASOVALO:
PROTI HLASOVALO:

ZDRŽALO SA:
NEHLASOVALO:

POČET PRÍTOMNÝCH:
POČET NEPRÍTOMNÝCH:

POČET POSLANCOV:

H.E.R. Systém © A.S.Partner, s.r.o., Košice



Zasadnutie č. 202314 - 17. zasadnutie Rady starostov Dňa: 07.12.2023  09:17

Titul Meno PriezviskoRiadok Karta

( Poznámka: Uznesenie - ako celok )

Strana: 1 / 1Mesto Košice

VÝSLEDOK HLASOVANIA č. 2 - BOD č. 0. - Otvorenie, zistenie prítomnosti poslancov a schválenie
programu zasadnutia MZ, určenie overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie

Hlasoval(a)Strana

PhDr. Dominik Babušík1 0 NEPRÍTOMNÝ
JUDr. Martin Balčík2 2 ZA
František Beer, M.M.3 19 ZA
Damián Exner4 4 ZA
Mgr. Ing. Miloš Ihnát5 6 ZA

RNDr. Peter Kavuľa6 7 ZA
Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová7 8 ZA
Ing. Michal Krcho8 9 ZA
Ing. Gabriel Krištof9 10 ZA
Roland Lacko10 11 ZA

Mgr. Ladislav Lörinc11 0 NEPRÍTOMNÝ
Ing. Viktor Mikluš12 13 ZA
Ing. Ján Nigut13 14 ZA
Ing. Daniel Petrík14 0 NEPRÍTOMNÝ
Ing. Igor Petrovčik15 16 ZA

Monika Puzderová16 17 ZA
Ing. Anna Súkeníková17 5 ZA
PhDr. Marcel Šaňa18 18 ZA
Mgr. Ing. Adriana Šebeščáková Balogová19 0 NEPRÍTOMNÝ
Ing. František Ténai, MBA20 20 ZA

Ing. Peter Tomko21 21 ZA
Mgr. Marcel Vrchota22 0 NEPRÍTOMNÝ

00
01717

22
5

ZA HLASOVALO:
PROTI HLASOVALO:

ZDRŽALO SA:
NEHLASOVALO:

POČET PRÍTOMNÝCH:
POČET NEPRÍTOMNÝCH:

POČET POSLANCOV:

H.E.R. Systém © A.S.Partner, s.r.o., Košice



Zasadnutie č. 202314 - 17. zasadnutie Rady starostov Dňa: 07.12.2023  10:16

Titul Meno PriezviskoRiadok Karta

( Poznámka: Uznesenie - odpad )

Strana: 1 / 1Mesto Košice

VÝSLEDOK HLASOVANIA č. 6 - BOD č. 2. - Materiály prerokované na Mestskej rade v Košiciach dňa
22.11.2023, zaradené na najbližšie riadne zasadnutie MZ

Hlasoval(a)Strana

PhDr. Dominik Babušík1 1 PROTI
JUDr. Martin Balčík2 2 ZA
František Beer, M.M.3 19 ZDRŽAL SA
Damián Exner4 4 ZA
Mgr. Ing. Miloš Ihnát5 6 ZDRŽAL SA

RNDr. Peter Kavuľa6 7 ZA
Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová7 8 ZA
Ing. Michal Krcho8 9 ZA
Ing. Gabriel Krištof9 10 ZA
Roland Lacko10 11 ZA

Mgr. Ladislav Lörinc11 0 NEPRÍTOMNÝ
Ing. Viktor Mikluš12 13 ZA
Ing. Ján Nigut13 14 ZA
Ing. Daniel Petrík14 0 NEPRÍTOMNÝ
Ing. Igor Petrovčik15 16 ZDRŽAL SA

Monika Puzderová16 17 ZA
Ing. Anna Súkeníková17 5 ZA
PhDr. Marcel Šaňa18 18 ZA
Mgr. Ing. Adriana Šebeščáková Balogová19 0 NEPRÍTOMNÝ
Ing. František Ténai, MBA20 20 PROTI

Ing. Peter Tomko21 21 ZA
Mgr. Marcel Vrchota22 22 ZDRŽAL SA

02
41319

22
3

ZA HLASOVALO:
PROTI HLASOVALO:

ZDRŽALO SA:
NEHLASOVALO:

POČET PRÍTOMNÝCH:
POČET NEPRÍTOMNÝCH:

POČET POSLANCOV:

H.E.R. Systém © A.S.Partner, s.r.o., Košice



Zasadnutie č. 202314 - 17. zasadnutie Rady starostov Dňa: 07.12.2023  10:25

Titul Meno PriezviskoRiadok Karta

( Poznámka: Uznesenie )

Strana: 1 / 1Mesto Košice

VÝSLEDOK HLASOVANIA č. 7 - BOD č. 2. - Materiály prerokované na Mestskej rade v Košiciach dňa
22.11.2023, zaradené na najbližšie riadne zasadnutie MZ

Hlasoval(a)Strana

PhDr. Dominik Babušík1 1 ZA
JUDr. Martin Balčík2 2 ZA
František Beer, M.M.3 19 ZA
Damián Exner4 4 ZA
Mgr. Ing. Miloš Ihnát5 6 ZA

RNDr. Peter Kavuľa6 7 ZA
Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová7 8 ZA
Ing. Michal Krcho8 9 ZA
Ing. Gabriel Krištof9 10 ZA
Roland Lacko10 11 ZA

Mgr. Ladislav Lörinc11 12 ZA
Ing. Viktor Mikluš12 13 ZA
Ing. Ján Nigut13 14 ZA
Ing. Daniel Petrík14 0 NEPRÍTOMNÝ
Ing. Igor Petrovčik15 16 ZA

Monika Puzderová16 17 ZA
Ing. Anna Súkeníková17 5 ZA
PhDr. Marcel Šaňa18 18 ZA
Mgr. Ing. Adriana Šebeščáková Balogová19 0 NEPRÍTOMNÝ
Ing. František Ténai, MBA20 20 ZA

Ing. Peter Tomko21 21 ZA
Mgr. Marcel Vrchota22 22 ZA

00
02020

22
2

ZA HLASOVALO:
PROTI HLASOVALO:

ZDRŽALO SA:
NEHLASOVALO:

POČET PRÍTOMNÝCH:
POČET NEPRÍTOMNÝCH:

POČET POSLANCOV:

H.E.R. Systém © A.S.Partner, s.r.o., Košice



Zasadnutie č. 202314 - 17. zasadnutie Rady starostov Dňa: 07.12.2023  10:26

Titul Meno PriezviskoRiadok Karta

( Poznámka: Uznesenie - bod 3 )

Strana: 1 / 1Mesto Košice

VÝSLEDOK HLASOVANIA č. 8 - BOD č. 2. - Materiály prerokované na Mestskej rade v Košiciach dňa
22.11.2023, zaradené na najbližšie riadne zasadnutie MZ

Hlasoval(a)Strana

PhDr. Dominik Babušík1 1 ZDRŽAL SA
JUDr. Martin Balčík2 2 ZA
František Beer, M.M.3 19 ZA
Damián Exner4 4 ZA
Mgr. Ing. Miloš Ihnát5 6 ZA

RNDr. Peter Kavuľa6 7 ZA
Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová7 8 ZA
Ing. Michal Krcho8 9 ZA
Ing. Gabriel Krištof9 10 ZA
Roland Lacko10 11 ZA

Mgr. Ladislav Lörinc11 12 PROTI
Ing. Viktor Mikluš12 13 NEHLASOVAL
Ing. Ján Nigut13 14 ZA
Ing. Daniel Petrík14 0 NEPRÍTOMNÝ
Ing. Igor Petrovčik15 16 ZA

Monika Puzderová16 17 ZA
Ing. Anna Súkeníková17 5 ZA
PhDr. Marcel Šaňa18 18 ZA
Mgr. Ing. Adriana Šebeščáková Balogová19 0 NEPRÍTOMNÝ
Ing. František Ténai, MBA20 20 ZA

Ing. Peter Tomko21 21 ZA
Mgr. Marcel Vrchota22 22 ZA

11
11719

22
3

ZA HLASOVALO:
PROTI HLASOVALO:

ZDRŽALO SA:
NEHLASOVALO:

POČET PRÍTOMNÝCH:
POČET NEPRÍTOMNÝCH:

POČET POSLANCOV:

H.E.R. Systém © A.S.Partner, s.r.o., Košice



Zasadnutie č. 202314 - 17. zasadnutie Rady starostov Dňa: 07.12.2023  10:32

Titul Meno PriezviskoRiadok Karta

( Poznámka: Uznesenie - parkovanie )

Strana: 1 / 1Mesto Košice

VÝSLEDOK HLASOVANIA č. 9 - BOD č. 2. - Materiály prerokované na Mestskej rade v Košiciach dňa
22.11.2023, zaradené na najbližšie riadne zasadnutie MZ

Hlasoval(a)Strana

PhDr. Dominik Babušík1 1 ZA
JUDr. Martin Balčík2 2 ZA
František Beer, M.M.3 19 ZA
Damián Exner4 4 NEHLASOVAL
Mgr. Ing. Miloš Ihnát5 6 ZA

RNDr. Peter Kavuľa6 7 ZA
Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová7 8 ZA
Ing. Michal Krcho8 9 ZA
Ing. Gabriel Krištof9 10 ZA
Roland Lacko10 11 ZA

Mgr. Ladislav Lörinc11 12 ZA
Ing. Viktor Mikluš12 13 ZA
Ing. Ján Nigut13 14 ZA
Ing. Daniel Petrík14 0 NEPRÍTOMNÝ
Ing. Igor Petrovčik15 16 ZDRŽAL SA

Monika Puzderová16 17 ZA
Ing. Anna Súkeníková17 5 ZA
PhDr. Marcel Šaňa18 18 ZA
Mgr. Ing. Adriana Šebeščáková Balogová19 0 NEPRÍTOMNÝ
Ing. František Ténai, MBA20 20 ZA

Ing. Peter Tomko21 21 ZA
Mgr. Marcel Vrchota22 22 ZA

10
11819

22
3

ZA HLASOVALO:
PROTI HLASOVALO:

ZDRŽALO SA:
NEHLASOVALO:

POČET PRÍTOMNÝCH:
POČET NEPRÍTOMNÝCH:

POČET POSLANCOV:

H.E.R. Systém © A.S.Partner, s.r.o., Košice



Zasadnutie č. 202314 - 17. zasadnutie Rady starostov Dňa: 07.12.2023  10:34

Titul Meno PriezviskoRiadok Karta

( Poznámka: Uznesenie )

Strana: 1 / 1Mesto Košice

VÝSLEDOK HLASOVANIA č. 10 - BOD č. 2. - Materiály prerokované na Mestskej rade v Košiciach dňa
22.11.2023, zaradené na najbližšie riadne zasadnutie MZ

Hlasoval(a)Strana

PhDr. Dominik Babušík1 1 ZA
JUDr. Martin Balčík2 2 ZA
František Beer, M.M.3 19 ZA
Damián Exner4 4 ZA
Mgr. Ing. Miloš Ihnát5 6 ZA

RNDr. Peter Kavuľa6 7 ZA
Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová7 8 ZA
Ing. Michal Krcho8 9 ZA
Ing. Gabriel Krištof9 10 ZA
Roland Lacko10 11 NEHLASOVAL

Mgr. Ladislav Lörinc11 12 NEHLASOVAL
Ing. Viktor Mikluš12 13 ZA
Ing. Ján Nigut13 14 ZA
Ing. Daniel Petrík14 0 NEPRÍTOMNÝ
Ing. Igor Petrovčik15 16 ZDRŽAL SA

Monika Puzderová16 17 ZA
Ing. Anna Súkeníková17 5 ZA
PhDr. Marcel Šaňa18 18 ZA
Mgr. Ing. Adriana Šebeščáková Balogová19 0 NEPRÍTOMNÝ
Ing. František Ténai, MBA20 20 ZA

Ing. Peter Tomko21 21 ZA
Mgr. Marcel Vrchota22 22 NEHLASOVAL

30
11617

22
5

ZA HLASOVALO:
PROTI HLASOVALO:

ZDRŽALO SA:
NEHLASOVALO:

POČET PRÍTOMNÝCH:
POČET NEPRÍTOMNÝCH:

POČET POSLANCOV:

H.E.R. Systém © A.S.Partner, s.r.o., Košice



Zasadnutie č. 202314 - 17. zasadnutie Rady starostov Dňa: 07.12.2023  11:02

Titul Meno PriezviskoRiadok Karta

( Poznámka: Uznesenie )

Strana: 1 / 1Mesto Košice

VÝSLEDOK HLASOVANIA č. 11 - BOD č. 3. - Krízová situácia v meste Košice

Hlasoval(a)Strana

PhDr. Dominik Babušík1 1 ZDRŽAL SA
JUDr. Martin Balčík2 2 ZA
František Beer, M.M.3 19 ZA
Damián Exner4 4 ZA
Mgr. Ing. Miloš Ihnát5 6 ZDRŽAL SA

RNDr. Peter Kavuľa6 7 ZA
Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová7 8 PROTI
Ing. Michal Krcho8 9 ZA
Ing. Gabriel Krištof9 10 ZA
Roland Lacko10 11 ZA

Mgr. Ladislav Lörinc11 12 ZDRŽAL SA
Ing. Viktor Mikluš12 13 ZA
Ing. Ján Nigut13 14 ZA
Ing. Daniel Petrík14 0 NEPRÍTOMNÝ
Ing. Igor Petrovčik15 16 ZA

Monika Puzderová16 17 ZA
Ing. Anna Súkeníková17 5 ZDRŽAL SA
PhDr. Marcel Šaňa18 18 ZA
Mgr. Ing. Adriana Šebeščáková Balogová19 0 NEPRÍTOMNÝ
Ing. František Ténai, MBA20 20 ZA

Ing. Peter Tomko21 21 ZA
Mgr. Marcel Vrchota22 0 NEPRÍTOMNÝ

01
41419

22
3

ZA HLASOVALO:
PROTI HLASOVALO:

ZDRŽALO SA:
NEHLASOVALO:

POČET PRÍTOMNÝCH:
POČET NEPRÍTOMNÝCH:

POČET POSLANCOV:

H.E.R. Systém © A.S.Partner, s.r.o., Košice



Zasadnutie č. 202314 - 17. zasadnutie Rady starostov Dňa: 07.12.2023  11:18

Titul Meno PriezviskoRiadok Karta

( Poznámka: Uznesenie - VZN 132 - dane )

Strana: 1 / 1Mesto Košice

VÝSLEDOK HLASOVANIA č. 12 - BOD č. 2. - Materiály prerokované na Mestskej rade v Košiciach dňa
22.11.2023, zaradené na najbližšie riadne zasadnutie MZ

Hlasoval(a)Strana

PhDr. Dominik Babušík1 1 PROTI
JUDr. Martin Balčík2 2 ZA
František Beer, M.M.3 19 ZDRŽAL SA
Damián Exner4 4 ZDRŽAL SA
Mgr. Ing. Miloš Ihnát5 6 PROTI

RNDr. Peter Kavuľa6 7 ZA
Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová7 8 PROTI
Ing. Michal Krcho8 9 ZA
Ing. Gabriel Krištof9 10 ZDRŽAL SA
Roland Lacko10 11 ZDRŽAL SA

Mgr. Ladislav Lörinc11 12 PROTI
Ing. Viktor Mikluš12 13 ZDRŽAL SA
Ing. Ján Nigut13 14 ZA
Ing. Daniel Petrík14 0 NEPRÍTOMNÝ
Ing. Igor Petrovčik15 16 PROTI

Monika Puzderová16 17 ZA
Ing. Anna Súkeníková17 5 PROTI
PhDr. Marcel Šaňa18 18 ZA
Mgr. Ing. Adriana Šebeščáková Balogová19 0 NEPRÍTOMNÝ
Ing. František Ténai, MBA20 20 NEHLASOVAL

Ing. Peter Tomko21 21 ZA
Mgr. Marcel Vrchota22 0 NEPRÍTOMNÝ

16
5718

22
4

ZA HLASOVALO:
PROTI HLASOVALO:

ZDRŽALO SA:
NEHLASOVALO:

POČET PRÍTOMNÝCH:
POČET NEPRÍTOMNÝCH:

POČET POSLANCOV:

H.E.R. Systém © A.S.Partner, s.r.o., Košice



Zasadnutie č. 202314 - 17. zasadnutie Rady starostov Dňa: 07.12.2023  11:41

Titul Meno PriezviskoRiadok Karta

( Poznámka: Uznesenie )

Strana: 1 / 1Mesto Košice

VÝSLEDOK HLASOVANIA č. 13 - BOD č. 2. - Materiály prerokované na Mestskej rade v Košiciach dňa
22.11.2023, zaradené na najbližšie riadne zasadnutie MZ

Hlasoval(a)Strana

PhDr. Dominik Babušík1 1 ZA
JUDr. Martin Balčík2 2 ZA
František Beer, M.M.3 19 PROTI
Damián Exner4 4 ZDRŽAL SA
Mgr. Ing. Miloš Ihnát5 0 NEPRÍTOMNÝ

RNDr. Peter Kavuľa6 7 PROTI
Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová7 8 ZDRŽAL SA
Ing. Michal Krcho8 9 PROTI
Ing. Gabriel Krištof9 10 PROTI
Roland Lacko10 11 PROTI

Mgr. Ladislav Lörinc11 12 ZA
Ing. Viktor Mikluš12 13 PROTI
Ing. Ján Nigut13 14 PROTI
Ing. Daniel Petrík14 0 NEPRÍTOMNÝ
Ing. Igor Petrovčik15 16 ZA

Monika Puzderová16 17 PROTI
Ing. Anna Súkeníková17 5 ZDRŽAL SA
PhDr. Marcel Šaňa18 18 ZDRŽAL SA
Mgr. Ing. Adriana Šebeščáková Balogová19 0 NEPRÍTOMNÝ
Ing. František Ténai, MBA20 20 ZA

Ing. Peter Tomko21 21 PROTI
Mgr. Marcel Vrchota22 0 NEPRÍTOMNÝ

09
4518

22
4

ZA HLASOVALO:
PROTI HLASOVALO:

ZDRŽALO SA:
NEHLASOVALO:

POČET PRÍTOMNÝCH:
POČET NEPRÍTOMNÝCH:

POČET POSLANCOV:

H.E.R. Systém © A.S.Partner, s.r.o., Košice



Zasadnutie č. 202314 - 17. zasadnutie Rady starostov Dňa: 07.12.2023  11:43

Titul Meno PriezviskoRiadok Karta

( Poznámka: Uznesenie - dan za ubytovanie )

Strana: 1 / 1Mesto Košice

VÝSLEDOK HLASOVANIA č. 14 - BOD č. 2. - Materiály prerokované na Mestskej rade v Košiciach dňa
22.11.2023, zaradené na najbližšie riadne zasadnutie MZ

Hlasoval(a)Strana

PhDr. Dominik Babušík1 0 NEPRÍTOMNÝ
JUDr. Martin Balčík2 2 ZA
František Beer, M.M.3 19 ZA
Damián Exner4 4 ZA
Mgr. Ing. Miloš Ihnát5 6 ZA

RNDr. Peter Kavuľa6 7 ZA
Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová7 8 ZA
Ing. Michal Krcho8 9 ZA
Ing. Gabriel Krištof9 10 ZA
Roland Lacko10 11 ZA

Mgr. Ladislav Lörinc11 12 ZDRŽAL SA
Ing. Viktor Mikluš12 13 ZA
Ing. Ján Nigut13 14 ZA
Ing. Daniel Petrík14 0 NEPRÍTOMNÝ
Ing. Igor Petrovčik15 0 NEPRÍTOMNÝ

Monika Puzderová16 17 ZA
Ing. Anna Súkeníková17 5 ZDRŽAL SA
PhDr. Marcel Šaňa18 18 ZA
Mgr. Ing. Adriana Šebeščáková Balogová19 0 NEPRÍTOMNÝ
Ing. František Ténai, MBA20 20 ZA

Ing. Peter Tomko21 21 ZA
Mgr. Marcel Vrchota22 0 NEPRÍTOMNÝ

00
21517

22
5

ZA HLASOVALO:
PROTI HLASOVALO:

ZDRŽALO SA:
NEHLASOVALO:

POČET PRÍTOMNÝCH:
POČET NEPRÍTOMNÝCH:

POČET POSLANCOV:

H.E.R. Systém © A.S.Partner, s.r.o., Košice



Zasadnutie č. 202314 - 17. zasadnutie Rady starostov Dňa: 07.12.2023  11:57

Titul Meno PriezviskoRiadok Karta

( Poznámka: Uznesenie - body 11-33 )

Strana: 1 / 1Mesto Košice

VÝSLEDOK HLASOVANIA č. 15 - BOD č. 2. - Materiály prerokované na Mestskej rade v Košiciach dňa
22.11.2023, zaradené na najbližšie riadne zasadnutie MZ

Hlasoval(a)Strana

PhDr. Dominik Babušík1 0 NEPRÍTOMNÝ
JUDr. Martin Balčík2 2 ZA
František Beer, M.M.3 19 ZA
Damián Exner4 4 ZA
Mgr. Ing. Miloš Ihnát5 6 ZDRŽAL SA

RNDr. Peter Kavuľa6 7 ZA
Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová7 8 NEHLASOVAL
Ing. Michal Krcho8 9 ZA
Ing. Gabriel Krištof9 10 ZA
Roland Lacko10 11 ZA

Mgr. Ladislav Lörinc11 12 ZA
Ing. Viktor Mikluš12 13 ZA
Ing. Ján Nigut13 14 ZA
Ing. Daniel Petrík14 0 NEPRÍTOMNÝ
Ing. Igor Petrovčik15 0 NEPRÍTOMNÝ

Monika Puzderová16 17 ZA
Ing. Anna Súkeníková17 5 ZA
PhDr. Marcel Šaňa18 18 ZA
Mgr. Ing. Adriana Šebeščáková Balogová19 0 NEPRÍTOMNÝ
Ing. František Ténai, MBA20 20 ZA

Ing. Peter Tomko21 21 ZA
Mgr. Marcel Vrchota22 0 NEPRÍTOMNÝ

10
11516

22
6

ZA HLASOVALO:
PROTI HLASOVALO:

ZDRŽALO SA:
NEHLASOVALO:

POČET PRÍTOMNÝCH:
POČET NEPRÍTOMNÝCH:

POČET POSLANCOV:

H.E.R. Systém © A.S.Partner, s.r.o., Košice



Zasadnutie č. 202314 - 17. zasadnutie Rady starostov Dňa: 07.12.2023  12:10

Titul Meno PriezviskoRiadok Karta

( Poznámka: Uznesenie - hazard )

Strana: 1 / 1Mesto Košice

VÝSLEDOK HLASOVANIA č. 16 - BOD č. 2. - Materiály prerokované na Mestskej rade v Košiciach dňa
22.11.2023, zaradené na najbližšie riadne zasadnutie MZ

Hlasoval(a)Strana

PhDr. Dominik Babušík1 0 NEPRÍTOMNÝ
JUDr. Martin Balčík2 2 ZDRŽAL SA
František Beer, M.M.3 19 ZDRŽAL SA
Damián Exner4 4 ZDRŽAL SA
Mgr. Ing. Miloš Ihnát5 6 PROTI

RNDr. Peter Kavuľa6 7 ZA
Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová7 8 ZA
Ing. Michal Krcho8 9 ZA
Ing. Gabriel Krištof9 10 ZDRŽAL SA
Roland Lacko10 11 ZDRŽAL SA

Mgr. Ladislav Lörinc11 12 NEHLASOVAL
Ing. Viktor Mikluš12 13 ZDRŽAL SA
Ing. Ján Nigut13 14 ZDRŽAL SA
Ing. Daniel Petrík14 0 NEPRÍTOMNÝ
Ing. Igor Petrovčik15 0 NEPRÍTOMNÝ

Monika Puzderová16 17 ZDRŽAL SA
Ing. Anna Súkeníková17 5 PROTI
PhDr. Marcel Šaňa18 18 ZA
Mgr. Ing. Adriana Šebeščáková Balogová19 0 NEPRÍTOMNÝ
Ing. František Ténai, MBA20 20 ZA

Ing. Peter Tomko21 21 ZDRŽAL SA
Mgr. Marcel Vrchota22 0 NEPRÍTOMNÝ

12
9516

22
6

ZA HLASOVALO:
PROTI HLASOVALO:

ZDRŽALO SA:
NEHLASOVALO:

POČET PRÍTOMNÝCH:
POČET NEPRÍTOMNÝCH:

POČET POSLANCOV:

H.E.R. Systém © A.S.Partner, s.r.o., Košice



Zasadnutie č. 202314 - 17. zasadnutie Rady starostov Dňa: 07.12.2023  12:11

Titul Meno PriezviskoRiadok Karta

( Poznámka: Uznesenie )

Strana: 1 / 1Mesto Košice

VÝSLEDOK HLASOVANIA č. 17 - BOD č. 2. - Materiály prerokované na Mestskej rade v Košiciach dňa
22.11.2023, zaradené na najbližšie riadne zasadnutie MZ

Hlasoval(a)Strana

PhDr. Dominik Babušík1 0 NEPRÍTOMNÝ
JUDr. Martin Balčík2 2 ZA
František Beer, M.M.3 19 ZA
Damián Exner4 4 ZA
Mgr. Ing. Miloš Ihnát5 6 ZDRŽAL SA

RNDr. Peter Kavuľa6 7 ZA
Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová7 8 ZA
Ing. Michal Krcho8 9 ZA
Ing. Gabriel Krištof9 10 ZA
Roland Lacko10 11 ZA

Mgr. Ladislav Lörinc11 0 NEPRÍTOMNÝ
Ing. Viktor Mikluš12 13 ZDRŽAL SA
Ing. Ján Nigut13 14 ZA
Ing. Daniel Petrík14 0 NEPRÍTOMNÝ
Ing. Igor Petrovčik15 0 NEPRÍTOMNÝ

Monika Puzderová16 17 ZA
Ing. Anna Súkeníková17 5 ZA
PhDr. Marcel Šaňa18 18 ZA
Mgr. Ing. Adriana Šebeščáková Balogová19 0 NEPRÍTOMNÝ
Ing. František Ténai, MBA20 20 ZA

Ing. Peter Tomko21 21 ZDRŽAL SA
Mgr. Marcel Vrchota22 0 NEPRÍTOMNÝ

00
31316

22
6

ZA HLASOVALO:
PROTI HLASOVALO:

ZDRŽALO SA:
NEHLASOVALO:

POČET PRÍTOMNÝCH:
POČET NEPRÍTOMNÝCH:

POČET POSLANCOV:

H.E.R. Systém © A.S.Partner, s.r.o., Košice


